Contents

Premise/Description

Synopsis

Scene List

Author Interview

Interview With Raylynn

Interview With Jynx

Interview With Maximum “Max

Interview With Andrew

Interview With Laurie

Interview With Rory

Interview With Dr. Draven Ferguson

Interview With Lanz

Interview With Raz

Interview With Drant

Character Inspirational Pictures

Book Trailer

Premise/Description

Premise:

A young nurse determined to face her past while discovering what really happened during the experiments that caused her world to collide with a handsome agent, an elusive team of operatives and a world she didn’t know existed.

Elevator Pitch:

A young nurse finds out that her accident was not accident at all. Determined to stop the man from striking again forces her to face her past. With the help of new friends and an unexpected ally she faces her demons and finds out more about her herself than she ever thought possible.

Rough Story Arc:

Living a lonely life, performing the same mundane tasks day after day seemed to be how she would spend the rest of her life. After her last ruined relationship, she wouldn’t accept another in her life.

She returns home after a hard night to find a package in her mailbox. After examining the contents she discovers everything she was told was untrue. Asked to wait for operative to explain, but unable to endure any further suspense she watches the disc and finds out what really happened the night of her accident.

Once the CES representative finally shows, he tells her information her mind could only dream of and struggles to take it all in. Having to leave shortly after due to an intruder, she is forced to accept his assistance to provide safety and further information pertaining to her past.

Convinced to continue to CES headquarters where she learns more about herself than anyone could have guessed, she trains and discovers she has the power a fierce animal residing within. Training every day for a month, they decide it is time to forge ahead to stop a man more dangerous than any they had ever come up against.

Upon returning to her place of torment, she has difficulty moving forward until an unlikely ally makes her realize she is the only one who can save the man she has come to love and stop the man who tortured her so long ago.

Product Description:

A nurse at the local hospital, Raylynn Bormarlian provides comfort and love to the patients she treats. But something inside keeps her from accepting the same love and comfort from others.  As memories of the nightmare she experienced long ago return, Raylynn is forced to confront a man that created so much misery, pain and anguish to her younger self in order to find what is hidden deeper in her soul.

Jynx Luminar is a top operative in an elite force determined to protect those with unusual powers and are in need of assistance returning to society after traumatic events. Assigned to protect and train the woman he once caused so much pain, he must find a way to tell her his secret before he loses her forever.

From their first scent, Raylynn and Jynx could not resist the attraction simmering between them.  Yet, Raylynn must face what has become her worst nightmare to forge forward with Jynx without fear of the past. Will they overcome their demons once entering the lab of a man who haunted her dreams and caused a terror so great she no longer willed to live? Will he find the courage to tell her of his past?

Synopsis

He was her tormenter, her captor and her nightmare. His decision to concoct a serum and create a weapon of mass destruction turned her world into a living horror story. After years of a somewhat peaceful life, Raylynn will find herself pulled back into the torment she only now remembers.

Raylynn Bormarlian is a nurse at the local hospital. She is dedicated to her work, polite but not very social. She is hardly seen outside the hospital and has only dated once before swearing off men permanently. To live her days for her position, alone, and without love. Determined to not get hurt or hurt another again.

After returning home from her shift, a package awaits that will test her courage and strength. Sliding from the packet, a disc and a letter from a company she only heard of in news reports for their work in security and funds. The letter’s contents instructed her to await a representative, but as the evening wore on her eyes landing on the disc more and more. After a brief call to her brother in which she received no answer, she decides to wait no longer and watches without the company of their promise representative. What she finds will bring about events that will affect the course of her future.

Upon arrival of CES representative, Jynx Luminer, Raylynn is pushed to escape her home and travel to CES headquarters. A place she realizes is much more than it seems. Struggling yet to take it all in, she takes their advice to train with Jynx and learns that she is capable of things people have only dreamed of.

The CES receive another message from the same man who had taken Raylynn stating he has another and he will kill her if they don’t move soon.

Raylynn, determined to irradiate the man once and for all, dives into her training with a new flourish. Her brother by her side. Once she is able to shift, the CES decide to forge ahead with a plan to rescue the woman trapped in the clutches of her oppressor.

Upon arrival to her place of torment, they realize it was all a set up to capture their once prized possession and finish their experiment. Raylynn’s emotions at an all time high cause her to go into shock and she runs. Runs from her nightmare, her newfound love, and her chance at life.

A chance encounter in the woods with the one man she would never dream of assisting asks for help to stop his own father. Her body fighting her every step of the way, pain radiating through every part of her being. He informs her she must return in order to save herself, but more importantly those she loves. New information is revealed that causes her to take action and return to assist the man she has spent the last month training with, learning from and falling in love with.

Forced by her body and mind to return, she finds herself in the hands of the same man who tortured her so long ago to finish what they started. With the help of a beaten and battered Jynx the experiment is compete and Raylynn now realizes what she was missing all these years. Finally whole she saves the man she loves and makes the choice to join CES only to find herself assigned to a case that is dear to the heart of her commander.

Scene List

Intro to Raylynn. Daily Life in the Hospital

Ray Receives Package and Watches Without Representative.

Into to Jynx. Jynx Senses Distress from Apartment

Introduction and Explanation of Video

Denial and Forced Acceptance of Help

Escape from Apartment

Arrival at Safe House

Further Discussion of Situation

Animal Talk

Exercises to Connect With Fox, Sleep

Travel to Headquarters

Intro of Max and Laura

Training

Change - Attempt 1

Jynx’s Discussion With Lanz

Jynx Searches for Raylynn

Raylynn Thinks About Events

Into to Andrew

Andrew Searches Apartment and Questions Apartment Manager

Andrew Heads to Station, Talks With Friend

Andrew Meets Max and Laura

Discussion With Max

Andrew’s Surprise About Him and His Hister

Reunion Between Siblings

Ray’s Room, Siblings Catch Up

Dinner With Jinx and Max

After Dinner Discussion

Jynx’s Meets With Max

Discussion of Jynx’s Secret

Monotony of Training

Tension Between Ray and Jynx

Sexual Discussion

Sexual Actions

Interruption by Max

New Information About Opposition

Intro to Draven and Rory, Questions Missing Henchman

Plan to Save Unknown Woman

Conflicting Information From Captive

Night of Passion

Next Morning

Mate

Morning Preparations

Meeting for Rescue

Driving to Lab

Arrival at Lab, Plan into Action

Jynx Senses Men

Jynx Confronts Men

Ray has Second Thoughts, Ray Runs

Confrontation With Rory

Voices Telling Her to Return and Finish It.

ReturnsThough the Woods

Arrives at Building

Led to Lab

Tries to Free Jynx

Draven Appears

Draven Reveals Jynx’s Secret

Ray Doesn’t Blame Him, Asks For His Help

Last Injection

Jynx Helps as Much as He is Able

Men Continue to Fight Outside Building

Andrew Hears Raylynn

Experiment is Complete

Rory Interfers

Escaping Building

Burning Down the Lab

Out Safely

Jynx’s Healing

Back at compound

Three Days Later

Surprise Party

After The Party

Author Interview

1 When did you first realize you wanted to be a writer?

A: I first realized that I wanted to become a writer at a young age. I didn't go after that dream until years later.

2 How long does it take you to write a book?

A: Hmm, depends really. I have a book that I have been working on since I realized I loved to write that I am still working on and others that have only taken a few months to write.

3 What is your work schedule like when you're writing?

A: My work schedule varies, really. Not only am I a writer, I am also a mother and a teacher to my children. Summer months are easier to get writing done, obviously, but the school year is where I really have to schedule time to write either in between lessons or after school/before school.

4 What would you say is your interesting writing quirk?

A: I would say that my interesting writing quirk is that I go back and forth between paper and computer quite a bit. Sometimes I can't decide which I like better.

5 Where do you get your information or ideas for your books?

A: I get ideas from everywhere. Walking in the woods or down trails, watching a cartoon, (Yes, I am still a child at heart. I love cartoons!) to watching my children play in the yard with our dog. Ideas spark at all times of the day no matter where you are, you just have to recognize them and build off of them. Information, I search on the internet. Pinterest is great for writing prompts and creative picture prompts. Find one and go for it!

6 When did you write your first book and how old were you?

A: Although I started a novel when I was fifteen, I put it on hold for years. Things got in the way. Moving, family, negativity. It was something I just had to overcome and I am happy to say that I will finally be finishing that book this year (2017) to be published in June!

7 What do you like to do when you're not writing?

A: I love to read, go for walks, take my kids to the park, enjoy nature and just live. And Renaissance Faires. That is something we never miss and is packed full of ideas if you love fantasy.

8 What does your family think of your writing?

A: My kids and husband are very supportive. Often if I tell my husband that I didn't get much time to write that day, he will watch our children while I shut my door and get some work done even after he's worked 10-12 hours.

9 What was one of the most surprising things you learned in creating your books?

A: Hmm, one of the most surprising things? How much it really takes to get your book out there and gain readership. I guess you don't realize you need the behind the scenes work done before you get to the really fun stuff.

10 How many books have you written? Which is your favourite?

A: I have just published one novel and will be finishing the second of the series shortly after with four more to go and maybe more. :) Along with the one I started years ago. That may not seem like much, but you have to start somewhere right?

11 Do you have any suggestions to help me become a better writer? If so, what are they?

A: My suggestion would be to keep forging on, follow your journey to the end and never give up. Don't let the nay-sayers get in the way and educate yourself as much as possible to create the writing process, systems and information you need to progress forward on your journey.

12 Do you hear from your readers much? What kinds of things do they say?

A: Since I have yet to publish my book at the time of answering this, I cannot provide an accurate answer at this moment, but I would love to hear from my readers so feel free to contact me anytime!

13 Do you like to create books for adults?

A: Yes, my passion is creating emotion, love, and the journey of a stronger, fierce and developed story.

14 What do you think makes a good story?

A: I think what makes a good story is the journey of the characters through a dynamic setting and overcoming obstacles as they forge on to accomplish their desires of a normal, new and fascinating life.

15 As a child, what did you want to do when you grew up?

A: To be truthfully honest, I always wanted to be a teacher. Turns out I am a teacher to my children while I travel on my own journey writing fantastic stories for others to enjoy.

16 What is the first book that made you cry?

A: Well, I can't remember the first one that made me cry. Quite a few have created such deep emotions that I can tell you the stories were wonderful.

17 Does writing energize or exhaust you?

A: Both. Some days it's exhausting and I just need some quite time to read or watch a movie with my family to clear my head. Other times it's energizing. The creating of a fantastic story with a great conflict and wonderful characters, settings, etc. can flow like a river and keep flowing until you reach the ocean. What isn't energizing about that?

18 What are common traps for aspiring writers?

A: Some common traps would be thinking this is something you can do to get rich quick, that you can pump out book after book in a short time. If you want to succeed and create loyal readers, you need to create fantastic stories that people will love and ask for more.

19 What is your writing Kryptonite?

A: I would say my kryptonite is Pinterest. There is so much information there that can inspire, encourage and assist that sometimes it's hard to stop collecting ideas and work with the ones you have.

20 Have you ever gotten reader’s block?

A: I can honestly say that I haven't. I have a lot of books on my 'read' list and I choose one that is similar to what I am writing to be consistent and stay on task.

21 Do you want each book to stand on its own, or are you trying to build a body of work with connections between each book?

A: Both, I try to diversify my stories so I have some stand alone stories and some series that connect to each story going forward.

22 If you could tell your younger writing self anything, what would it be?

A: Don't let the negative energy and words of others keep you from doing what you know you love. Keep that dream fresh in your mind and forge on in your journey.

23 What was the best money you ever spent as a writer?

A: The best money I ever spent was an investment in an Imac and Scrivener. I could not do what I do without a great desktop and software I use daily.

24 As a writer, what would you choose as your mascot/avatar/spirit animal?

A: Oooo, that is a hard one. I have always loved Polar Bears so I guess I would choose that as my animal of choice.

25 How many unpublished and half-finished books do you have?

A: I have at least 8 unpublished/half-finished books along with an entire binder full of ideas for stories, so you can expect many more fascinating stories to come!

26 What kind of research do you do, and how long do you spend researching before beginning a book?

A: I don't do a whole lot of researching before I start, which may come to bite me in the butt at some point. I tend to research when I get to the point I need more information and I could spend hours researching, sometimes days if I don't keep control. I like learning new things!

27 What’s the most difficult thing about writing characters from the opposite sex?

A: Since everyone is different, I have difficulty keep the personality of specific characters with the right ones as I write.

28 How long were you a part-time writer before you became a full-time one?

A: I guess you could say that I still am a part-time writer since I teach my children during the academic year, during the summer I could consider myself full-time since I do have more time to devote to my writing.

29 How many hours a day do you write?

A: I would like to say that I have set hours to write, but as I have small children and I teach them, I write whenever I have some free time. In the afternoon when they are done with their lessons, on the weekends when I have more time and during the summer when the kids are out of school.

30 What period of your life do you find you write about most often? (child, teenager, young adult)

A: I would definitely say as a young adult. That is when my writing desire really took hold.

31 How do you select the names of your characters?

A: Interesting that you ask that and this may be unusual, but I tend to have the first letter chosen first and try to think of a name that would fit the character I am writing. Sometimes I look up names with that letter, but I usually come up with the names on my own.

32 If you didn’t write, what would you do for work?

A: Goodness, I would probably be working in a factory as I was before I started writing and teaching full time.

33 Do you hide any secrets in your books that only a few people will find?

A: I guess you will have to pay close attention to find that out. ;)

34 Do you Google yourself?

A: I have once or twice.

35 What one thing would you give up to become a better writer?

A: I could say sleep, chocolate, or some other thing of that nature, but I don't so I can say that. I'm not sure what I would give up to become a better writer, because I probably have already given it up.

36 What is the most difficult part of your artistic process?

A: Editing. Editing is my most difficult part by far.

37 Does your family support your career as a writer?

A: I think they do in their own special way. They may not always be positive, but I like to think that deep down they are cheering me on.

38 If you had to do something differently as a child or teenager to become a better writer as an adult, what would you do?

A: Learn to love reading sooner.

39 Do you believe in writer’s block?

A: In my case, no. I tend to find inspiration in all places. My go to place is in nature or Pinterest. I have boards specifically targeted for writers block with prompts, pictures, and more for inspiration.

40   Tell us a little about yourself and your background?

A: I grew up with five sisters so life was a bit hectic. Reading was a way to escape to an environment I enjoyed.

41   What were you like at school?

A: Shy, I stayed to myself and had few friends.

42   Were you good at English?

A: Not in the least. That was probably my worst subject, which is why editing is a nightmare for me.

43   What are your ambitions for your writing career?

A: My ambitions for my writing career is to provide enjoyment through a fantastic tale to readers like me.

44   Which writers inspire you?

A: Any that I have enjoyed. To be honest, paying attention to names is something I am just starting to work into my mind. So, I will have to update you on this question later.

45   So, what have you written?

A: I have a blog where I inspire other writers as well as give advice and other tidbits on writing. You can find it at my website www.kellyjeantaylor.com. I have just finished one novel and have two others started, with more in the planning process so sign up for my newsletter to stay up to date on those.

46   Where can we buy or see them?

A: You can find my stories on Amazon Kindle, IBooks, Nook, and many more. See my website for a full list.

47   Give us an insight into your main character. What does he/she do that is so special?

A: Check out my character interviews for this question. You can find them within this document.

48   What are you working on at the minute?

A: Obviously, this interview. Just kidding. I am working on editing my first book so that I can get that out for you and while it’s out to my beta readers, I am working on marketing and the next of the series.

49   What’s it about?

A: Check out my Coming Soon page here for more on the coming books.

50   What genre are your books?

A: I like to call them Romantic Fantasy Adventure, but I guess they would be categorized under Paranormal Romance.

51   What draws you to this genre?

A: I am a hopeless romantic and I love to read about a couple that will do anything to accomplish/overcome any obstacle, defeat any odds, and still find love at the end.

52   Why do you write?

A: I write to provide fantastic stories to those who enjoy reading them as much as I do.

53   What made you decide to sit down and actually start something?

A: I have always wanted to be home with my children doing something I enjoyed. When I began working long hours, struggling at my job, and dealing with the stress. I became sick and stopped eating among other medical issues. My husband sat down and decided it was time to follow my dreams to write and I have been doing it since.

54  Do you have a special time to write or how is your day structured?

A: I tend to write earlier in the day or during the day. I don’t tend to write at night unless I’m close to a deadline and feel I need more time.

55   Do you write every day, 5 days a week?

A: I try to do something productive every day. If I am in the middle of a book then yes I try to write some every day, but If I am in between books and I am waiting for edits I will work on other things like book trailers or what I like to to call book bios.

56   Do you aim for a set amount of words/pages per day?

A: If I am participating in NaNoWriMo, then yes I have a set amount of words per day, but otherwise, I try to write as many as possible for the day. I will begin implementing a word goal soon to see how the goal will increase my writing efficiency.

57  Do you write on a typewriter, computer, dictate or longhand?

A: I like to write on my computer or Ipad, but there are some times when I like to write longhand, so I have lots of notes in both forms.

58   Do you work to an outline or plot or do you prefer just see where an idea takes you?

A: Definitely an outline, I don’t think I would be able to get anywhere and keep track of chapters and scenes if I didn’t, but kudos to those of you who don’t need to outline.

59  How do you think you’ve evolved creatively?

A: Absolutely, any experience whether writing scenes, developing characters, researching settings, quirks, etc is going to contribute to your growth as a writer.

60   What is the easiest thing about writing?

A: For me, I think it is planning the story. The outlining of the book, gets a little harder when you have to add all that detail to the story. ;)

61   What are your thoughts on writing a book series.

A: I love a series! If you want to do a series, be sure to have an idea where you want the story to go through each book so you don’t get ahead of yourself and get stuck.

62  Do you read much and if so who are your favorite authors?

A: I read every few days, not as often as before I began writing. Hmm, I don’t really have a favorite author, I like a lot of authors and have only ever stopped reading a book once that I just couldn’t finish because it didn’t stick with the plot.

63   For your own reading, do you prefer ebooks or traditional paper/hard back books?

A: I often opt for ebooks because I don’t get out much, but I love having paperbacks. I like the feel and smell of them as I read them.

64  Do you proofread/edit all your own books or do you get someone to do that for you?

A: I will usually read through to catch anything I can and then send it out to have another set of eyes look at it. It’s great to get another’s perspective on your writing and to give suggestions.

65  Do you let the book stew – leave it for a month and then come back to it to edit?

A: Definitely, I think I would go mad if I continued to edit right after finishing. You, yourself are a new set of eyes as you come back to it a month later. It’s easier to catch mistakes and fix them. Then I will send it out to be looked at by an editor and beta readers.

66  Tell us about the cover/s and how it/they came about.

A: I know a lot of authors advise against creating it yourself, but at first I just could not afford someone to do it for me, so I created it myself with pictures and designs I felt would create a sense of what my story was about just by looking at the cover.

67   Do you think that the cover plays an important part in the buying process?

A: Absolutely, The cover is a visual advertisement for your readers. If the cover does not attract them, they will not continue to read your blurb and want more details.

68  What would you say are the main advantages and disadvantages of self-publishing against being published or the other way around?

A: I believe self-publishing has some major advantages such as timeframe (you don't have to wait to long to have your works published), multiple venues (most places will distribute your book to many publishers), and formats (You can provide your novel in many formats to suite your readers).

69  How do you market your books?

A: I use lead magnets, Facebook ads, and a few other resources to market my stories.

70   What part of your writing time do you devote to marketing your book?

A: I spend a few weeks after the book and during the final phases of the book to begin marketing my stories.

71  What do you do to get book reviews?

A: I ask for them, I ask my beta readers for reviews, my mailing list for reviews, anyone who contacts me personally I may ask to leave a review.

72  What are your thoughts on good/bad reviews?

A: I appreciate them the same. Knowing you have created something that had touched someone in a way that they love your stories is amazing. But, you can’t move forward and provide more quality if you don’t take constructive criticism from your readers.

73   What’s your views on social media for marketing?

A: Social Media can definitely work for marketing as long as you don’t overdo it. Keep providing value in the form of content and spread some marketing along with it. Don’t bombard your readers with ads and requests to purchase, provide them with value and they will buy.

74  Which social network worked best for you?

A: My top two social networks are Twitter and Pinterest. Although I do post to others, those seem to get the most interaction.

75  Any tips on what to do and what not to do?

A: Always provide value, inspiration, even something funny to engage your readers. Go ahead and market, but don’t make them feel like that is all they are getting. They are going to feel like you are spamming them.

76  Did you do a press release, Goodreads book launch or anything else to promote your work and did it work?

A: As of right now no, but they are in the works to be included in my marketing and promoting strategies.

77   Why do you think that other well written books just don’t sell?

A: Well, that could be any number of things. I could deal with marketing strategies, the way you are promoting, the book cover itself. Take a look at other books that are selling well and see what you could do better following their examples.

78   What do you think of “trailers” for books?

A: I think they are a great marketing item and can provide the reader with a sneak peek of the book. I think they are great!

79   Do you have a trailer or do you intend to create one for your own book/s?

A: Yes, I do have a trailer for my books and I intend to keep creating them for each one. Check them out on my website: www.kellyjeantaylor.com

80   Do you think that giving books away free works and why?

A: Yes, I do believe it works especially for a series. It’s a great way to introduce a series and get your readers hooked from the start. Then they may purchase your other books because they like your stories and trust you.

81  Did you format your own book?

A: Yes, Scrivener is an amazing software as well as Draft 2 Digital that will format your manuscript for you.

82  In what formats is your book available?

A: My books are available in mobi, epub, pdf, and docx.

83  How do you relax?

A: With a nice cup of lemonade or hot chocolate (depending on the season) and a good book of course!

84  What is your favorite motivational phrase?

A: My favorite phrase has always been “Shoot for the moon, even if you miss you will land among the stars.” No matter what you are doing in life you can still succeed, all you have to do is ‘Shoot for the Moon’.

85  What is your favorite film and why?

A: That is a toss up between The Hobbit and The Lord of the Rings. They have such a journey that I was riveted the entire time.

86   Where can you see yourself in 5 years time?

A: I see myself in the southern state of Georgia working on my books while my husband and kids work on our farm. Something that has been a goal for the past two years.

87  How can readers discover more about you and you work?

A: You can discover more about me and my books by visiting my website: www.kellyjeantaylor.com Everything you need is there for you to read.

88  Tell us a little about yourself? Perhaps something not many people know?

A: I grew up in a family of six girls and I myself am a twin. People tend to find that interesting.

89  Million dollar question, are you working on another book?

A: Absolutely, I am working on a series of at least five maybe six books along another one.

90  What do you think about the ebook revolution?

A: I think it has definitely made it easier for authors to get published and it is a great resource for those with less investment to achieve their goals if they work hard and do things right.

91   Do you write Alone or in public?

A: Unfortunately, it is impossible for me to write alone since I have two young children around at all times. I will take may iPad to the park and let my children play while I work on nice days, so I will work at home as well as out in public.

92  Music or silence?

A: Definitely music. I think I would go crazy without any music with listening to two small children all day.

93  Does your book have a lesson? Moral?

A: I think if you dig deep enough, you can find a lesson in each and every book.

94  Do you have any hidden or uncommon talents?

A: Why yes, I can move my ears without touching them (I can move them both, the left with the right, but not the right without the left) and I can move my nose in two different way without touching it.

95   Are your characters based off real people or did they all come entirely from your imagination?

A: I would like to say that they are entirely from my imagination, but I realize that I put in interests from people I know or even myself as I write.

96  Do you do book tours?

A: At the moment no I do not, but I hope to in the future.

Interview With Raylynn

1    What is your full name?

A: My full name is Raylynn Sara Bormarlian

2 Where and when were you born?

A: I was born on August 9,1990 in a small town of Lake City, CO

3 Who are/were your parents? (Know their names, occupations, personalities, etc.)

A: My parents are Julia and Robert Bormarlian. My mother was a doctor and my father was an officer.They were very loving parents and very supportive.

4 Do you have any siblings? What are/were they like?

A: Yes, Andrew is an awesome brother. We have always been very close.

5 Where do you live now, and with whom? Describe the place and the person/people.

A: At the moment I live in C.E.S. Headquarters in one of their apartment, but I will be traveling to Louisiana to help out the son of a friend.

6 What is your occupation?

A: My occupation now is a Representative to C.E.S. Enterprises, but that is just a fancy way of saying C.E.S. Agent. I still help out with medical situations when the subject is not my mate. That tends to make all that education go out the window.

7 Write a full physical description of yourself. You might want to consider factors such as: height, weight, race, hair and eye color, style of dress, and any tattoos, scars, or distinguishing marks.

A: A full description, huh? Ok. I am 5ft 5in., 130lbs, I am a hybrid. Part animal and part elven decent. I now have red hair and amber eyes when a month ago I had chocolate brown hair and brown eyes. With the new markings, it just seemed appropriate to complete the look with leather outfits. Since they are quite comfortable I just continue to wear them. I have a birthmark of a very detailed tree on my forearm and the scars from multiple injections.

8 To which social class do you belong?

A: Well, with the new occupation and what we accomplish I would say Middle Class.

9 Do you have any allergies, diseases, or other physical weaknesses?

A: Since my abilities are triggered with feelings, if I am overloaded with emotions I will falter or collapse.

10 Are you right- or left-handed?

A: Left-handed.

11 What does your voice sound like?

A: Soft, light, smooth.

12 What words and/or phrases do you use very frequently?

A: Hmm, I’m not sure which ones I say frequently.

13 What do you have in your pockets?

A: Let’s see…I have plane tickets, Cash, and my keys.

14 Do you have any quirks, strange mannerisms, annoying habits, or otherdefining characteristics?

A: Let me list these off for you: According to Jynx, I stretch my fingers when I walk or whenever I feel they need too, I have a tattoo of a very detailed tree on my forearm and of course the new found markings of my people.

15 How would you describe your childhood in general?

A: As a child, I had a happy childhood, but as a teenager was when things got more difficult.

16 What is your earliest memory?

A: My earliest memory is waking up for Christmas, waiting to open presents until breakfast was eaten, but not wanting to eat because I was sick.

17 How much schooling have you had?

A: I have a bachelor’s in Nursing.

18 Did you enjoy school?

A: I did for the most part. There will always be something about school that one doesn't enjoy.

19 Where did you learn most of your skills and other abilities?

A: I learned most of my skills on the job. There is nothing like learning while doing.

17 While growing up, did you have any role models? If so, describe them.

A: Yes, my family was my role model. Andrew especially, he was always there for me and I looked up to him.

18 While growing up, how did you get along with the other members of your family?

A: Well, in my case my family and I got along quite well until my capture. Then it hit a major rough patch, but we were able to work through it as I would like to believe any family should.

19 As a child, what did you want to be when you grew up?

A: Ha, ha, ha, when I was really young,I wanted to be a circus performer. But after my ordeal, even if I couldn’t remember it, I had a drive to help people so I became a nurse.

20 As a child, what were your favorite activities?

A: Reading, traveling, and hiking.

21 As a child, what kinds of personality traits did you display?

A: Maybe you should ask Andrew about this. I believe I was kind and compassionate as a child, but I don't remember to much from that far back.

22 As a child, were you popular? Who were your friends, and what were they like?

A: Hmm, No I wouldn’t say I was popular. I hung out with a small group who created a fun and supporting atmosphere.

23 When and with whom was your first kiss?

A: Well, That would be when I was 14 with a kid named Sebastian. It was just a peck on the cheek, but a kiss is a kiss.

24 Are you a virgin? If not, when and with whom did you lose your virginity?

A: No I am not, and that is all you are going to get on that subject.

25 If you are a supernatural being (i.e. mage, werewolf, vampire), tell the story of how you became what you are or first learned of your own abilities. If you are just a normal human, describe any influences in your past that led you to do the things you do today.

A: I was tortured and experimented on, which caused the change to a fox. It was actually my sexual emotions that first triggered it, but the other half was dormant until it was ready to show itself. Now I am strong, fit, and have a good job and friends around that I can trust.

26 What do you consider the most important event of your life so far?

A: I would say the most important event of my life is the day we invaded the labs of Dr. Ferguson and my injection was complete. It was the day I became complete.

27 Who has had the most influence on you?

A: I would say my brother, Andrew. Well, and Jynx. I can’t leave him out.

28 What do you consider your greatest achievement?

A: My greatest achievement… surviving. There were so many that didn’t survive the experiments, but I was able to, so I would say that is my greatest achievement.

29 What is your greatest regret?

A: Treating my mother the way I did right after I was rescued. That was a terrible time in my life and although I was suffering, my actions caused her to suffer as well.

30 What is the most evil thing you have ever done?

A: The most evil thing? Good gracious that’s an odd question. Umm, I would say treating my mother the way I did when I was first rescued. Respecting my parents was always something that I took pride in, but after… I just lost that feeling.

31 Do you have a criminal record of any kind?

A: I am happy to say that I do not have a criminal record.

32 When was the time you were the most frightened?

A: The time of the last injection. I didn’t know what to expect and I was terrified of what I would become.

33 What is the most embarrassing thing ever to happen to you?

A: Does the fact that I need to be turned on in order to shift count? That is definitely embarrassing.

34 If you could change one thing from your past, what would it be, and why?

A: I would have insisted on staying in a hospital instead of being placed back with my family after my ordeal. I know I hurt them and wish I could take that back.

35 What is your best memory?

A: My best memory would be the birthday surprise Jynx performed for me. He created a home for us, which was something I had never had. I was always paranoid of something happening to me, but when C.E.S. offered me a position, I knew I was finally safe with a team at my back.

36 What is your worst memory?

A: My worst memory is seeing the fear, desperation and uncertainty on my mother’s face the last time we got in a fight.

37 Are you basically optimistic or pessimistic?

A: I used t be pessimistic, but I’ve learned to become optimistic.

38 Are you able to kill? Under what circumstances do you find killing to be acceptable or unacceptable?

A: With what I am I am able to kill, but I would only use that if it were absolutely the last resort or if I were protecting someone I love, self defense.

39 In your opinion, what is the most evil thing any human being could do?

A:Harm another for their own gains.

40 Do you believe in the existence of soul mates and/or true love?

A: Absolutely, I found my soul mate. Have you?

41 What do you believe makes a successful life?

A: If you are happy, secure, and feel loved.

42 How honest are you about your thoughts and feelings (i.e. do you hide your true self from others, and in what way)?

A: I only hide what I am instructed to hide for reasons of personal safety. I don't like to create a feeling of fear in others.

43 Do you have any biases or prejudices?

A: Well, I guess everyone would, but I’m not sure what they would be.

44 Is there anything you absolutely refuse to do under any circumstances? Why do you refuse to do it?

A: Sleep with or perform any sexual acts with another. That is reserved for my mate and only my mate.

45 Who or what, if anything, would you die for (or otherwise go to extremes for)?

A: The people I love.

46 In general, how do you treat others (politely, rudely, by keeping them at a distance, etc.)? Does your treatment of them change depending on how well you know them, and if so, how?

A: I am always polite, um, unless you don’t do as I instruct. Then my fox comes out to play.

47 Who is the most important person in your life, and why?

A: My family, which would be more than one person, but you can’t do anything unless you have a good family to back you up and support you.

48 Who is the person you respect the most, and why?

A: That would have to be Max. What he has provided for people like myself and others like me is astonishing. We would all be lost without his determination to help where others were to afraid to.

49 Who are your friends? Do you have a best friend? Describe these people.

A: I have a wonderful group of friends. Lanz who can be serious, but funny. Drant, who has a unique personality. Raz, who I found really has a soft side, one determined to help wherever he can. Laurie, who is awesome among others.

50 Do you have a spouse or significant other? If so, describe this person.

A: Jynx, what is there to say. He saved me, helped me through a major ordeal in my life and came out sane enough to be mine.

51 Have you ever been in love? If so, describe what happened.

A: I am in love with my family, my mate and my friends. They tend to grow on you.

52 What do you look for in a potential lover?

A: Someone like Jynx, someone who will take care of me, but will let me enjoy my wild side when she comes to the surface.

53 How close are you to your family?

A: Very, since my parents have passed, I lean on Andrew now more than ever as well as Jynx.

54 Have you started your own family? If so, describe them. If not, do you want to? Why or why not?

A: No, I would like to, but with all that is going on and that has happened recently, I want to wait.

55 Who would you turn to if you were in desperate need of help?

A: Any of the agents at C.E.S Enterprises. Any one of them is willing to help in whatever you are having trouble with.

56 Do you trust anyone to protect you? Who, and why?

A: Jynx, Max and many of the others at C.E.S. They have proven themselves to be trustworthy and dependable.

57 If you died or went missing, who would miss you?

A: Everyone!

58 Who is the person you despise the most, and why?

A: Dr. Ferguson, the man performed experiments on women for his own gain. I hope to never see that man again.

59 Do you tend to argue with people, or avoid conflict?

A: Hmm, depends on the situation and whether I feel it needs to be argued about.

60 Do you tend to take on leadership roles in social situations?

A: Occasionally now, but not until recently. Its better if you have a group you trust and be yourself around.

61 Do you like interacting with large groups of people? Why or why not?

A: Yes and no, larger groups can become difficult to keep track of, but you can definitely have fun in larger groups.

62 Do you care what others think of you?

A: I’ve learned not to most of the time, but sometimes old hurts surface and my thoughts switch back to the child I used to be.

63 What is/are your favorite hobbies and pastimes?

A: I love to read, watch movies, and hiking

64 What is your most treasured possession?

A: A shirt to remind me I can survive even the most brutal of creatures and a locket of my parents.

65 What is your favorite color?

A: It’s a good thing orange is my favorite color or my animal would seem a bit awkward.

66 What is your favorite food?

A: Watermelon, very juicy watermelon.

67 What, if anything, do you like to read?

A: I like to read a good adventure with a good love story intertwined.

68 What is your idea of good entertainment (consider music, movies, art, etc.)?

A: Action movies, a nice picnic with friends (who turn out to be your entertainment) and games.

69 Do you smoke, drink, or use drugs? If so, why? Do you want to quit?

A: Nope, I don’t know what that stuff would do to my body now that it has changed so much.

70 How do you spend a typical Saturday night?

A: A typical Saturday night is usually spent either with friends playing games of at home with Jynx relaxing while watching a good movie.

71 What makes you laugh?

A: Anything I deem funny, when the boys try to be macho, when my brother tries to beat me at our training exercises.

72 What, if anything, shocks or offends you?

A: So far nothing had come to a shock to me, but I will let you know when something does.

73 What would you do if you had insomnia and had to find something to do to amuse yourself?

A: Well, I might watch movies, exercise, read, I may indulge in video games. Who knows, whatever I can do to occupy myself until can fall asleep.

74 How do you deal with stress?

A: Punch something. Obviously, in a safe setting and never a person. Possibly a tree or a wall, a tire. Take a hot shower, or relax in the tub.

75 Are you spontaneous, or do you always need to have a plan?

A: I like to have a plan, but that doesn’t mean that I am never spontaneous.

76 What are your pet peeves?

A: Tapping sounds and snapping gum.

77 Describe the routine of a normal day for you. How do you feel when this routine is disrupted?

A: I get up, eat, train for hours, and sleep. That was when I was just starting with C.E.S.  Now I get up, eat, train for a few hours, I may go on a mission, travel, research or help Lanz in the infirmary.

78 What is your greatest strength as a person?

A: I believe my greatest strength is to understand the hardships of people and my ability to connect with those who have endured similar situations as myself.

79 What is your greatest weakness?

A: Fear of losing myself to something I can’t control

80 If you could change one thing about yourself, what would it be?

A: Hmm, that’s a hard one. I guess to be less fearful of the uncontrollable.

81 Are you generally introverted or extroverted?

A: Introverted

82 Are you generally organized or messy?

A: Organized, I’m always ready on a moments notice, so my things need to be organized and ready.

83 Name three things you consider yourself to be very good at, and three things you consider yourself to be very bad at.

A: I’m good at my job, beating my brother at training exercises, and making friends. I’m bad at patience, cooking more complex meals, and combating fear.

84 Do you like yourself?

A: Yes, I do have to live with myself so yes I do like myself.

85 What goal do you most want to accomplish in your lifetime?

A: To help as many people as I can that have gone through a situation similar to my own.

86 Where do you see yourself in 5 years?

A: I see myself climbing the ranks at C.E.S. but never to the point I would have no contact with anyone who really needs help.

87 If you could choose, how would you want to die?

A: In my sleep, peaceful.

88 If you knew you were going to die in 24 hours, name three things you would do in the time you had left.

A: That’s a hard one. Just three, huh? Hmm, let’s see… I would Write a letter that would be available to anyone who needed the encouragement of someone who has gone through a trying ordeal, I would spend as much time with my loved ones as possible that wouldn't interfere with the third and that would be to make love to my mate one last time.

89 What is the one thing for which you would most like to be remembered after your death?

A: The one thing I would like to be remembered for would be my determination to overcome the trials placed in front of me in hopes that they may encourage someone else to do the same.

90 What three words best describe your personality?

A:Caring, compassionate, and loving.

91 What three words would others probably use to describe you?

A: Determined, Strong, Caring

92 What really moves you, or touches you to the soul?

A: The compassion, caring and determination of others.

93 What's the most important thing in your life? What do you value most?

A: Friendship and family.

Interview With Jynx

1. 1 What is your full name?

A: My full name is Jynx Vincent Leminar

1. 2 Where and when were you born?

A: I was born on in London on March 30, 1997

1. 3 Who are/were your parents? (Know their names, occupations, personalities, etc.)

A: My mother Joan, and father, Martin are deceased. They were very good friends with Max and when they passed, I vowed to continue  their journey to help others.

1. 4 Do you have any siblings? What are/were they like?

A: Yes, I had a brother, Jordan. He was dedicated and compassionate before he passed. I also have a sister, Jyn, who I haven’t bloody seen for quite some time. She was always her own person, traveling on her own journey.

1. 5 Where do you live now, and with whom? Describe the place and the person/people.

A: I live in a flat at C.E.S. Headquarters with Raylynn. I decorated it just for her with her likes. It’s been wonderful living with her. Every day she notices something new and it’s amazing how much emotion she puts into such a small action.

1. 6 What is your occupation?

A: I am a representative for C.E.S Enterprises. I’m an agent so I am out in the field most of the time.

1. 7 Write a full physical description of yourself. You might want to consider factors such as: height, weight, race, hair and eye color, style of dress, and any tattoos, scars, or distinguishing marks.

A: I am strong, muscled as Raylynn would describe. I have longer blonde hair, light brown eyes, and I am 6ft 2. I weigh about 275 lb. No other distinguishing marks since I heal quickly.

1. 8 To which social class do you belong?

A: Um, middle class, I guess.

1. 9 Do you have any allergies, diseases, or other physical weaknesses?

2. A: I don’t have allergies or diseases. Like anyone else, if I loose to much blood I become weak, but that is only if I can’t heal myself.

1. 10 Are you right- or left-handed?

A: Ambidextrous, but I favor my Right

11 What does your voice sound like?

A: Deep, British accent.

1. 12 What words and/or phrases do you use very frequently?

A: Bloody, mental and any others that tend to fly out of my mouth.

1. 13 What do you have in your pockets?

A: Blimey! What kind of question is that. Keys, wallet, tickets, change, lint.

1. 14 Do you have any quirks, strange mannerisms, annoying habits, or other defining characteristics?

A: I can emit scents that affect the people around me, but I try to keep that under control. I like to collect new things, like weapons, which is why we have such a variety at C.E.S.

1. 15 How would you describe your childhood in general?

A: I would describe it at a journey I would rather not bloody revisit. When I was young everything was good.

1. 16 What is your earliest memory?

A: My earliest memory would be the day Jorden knocked his noodle on the idiot box when he tried to jump off the couch acting like a superhero.

1. 17 How much schooling have you had?

A: I dropped out in high school, but Max made sure I had some bloody education so he forced me to at least get my GED.

1. 18 Did you enjoy school?

A: No, it’s bloody tedious and boring.

1. 19 Where did you learn most of your skills and other abilities?

A: My own research and training at C.E.S.

1. 20 While growing up, did you have any role models? If so, describe them.

A: Not until I came to be with Max and his crew.

1. 21 While growing up, how did you get along with the other members of your family?

A: At an early age my parents passed and after the kerfuffle with my sister she ran, so I would say we got along just honky-dory.

1. 22 As a child, what did you want to be when you grew up?

A: I wanted to be ninja, but I settled for an agent.

23 As a child, what were your favorite activities?

A: Playing games with my sister when my parents were alive.

1. 24 As a child, what kinds of personality traits did you display?

A: Ignorant, bossy, ungrateful

1. 25 As a child, were you popular? Who were your friends, and what were they like?

A: Nope, I was pretty much what you would call a loner.

1. 26 When and with whom was your first kiss?

A: I was drunk at the time and I don’t remember her name.

1. 27 Are you a virgin? If not, when and with whom did you lose your virginity?

A: Do I look like I’m a virgin? Of course, I’m not.

1. 28 If you are a supernatural being (i.e. mage, werewolf, vampire), tell the story of how you became what you are or first learned of your own abilities. If you are just a normal human, describe any influences in your past that led you to do the things you do today.

A: I was born this way and we learn from an early age to control our animals.

1. 29 What do you consider the most important event of your life so far?

A: The day my parent’s died. I wouldn’t be on the path I am mow if that hadn’t been there when it happened.

1. 30 Who has had the most influence on you?

A: Max.

1. 31 What do you consider your greatest achievement?

A: Continuing my parent’s dream of helping shifters cope.

1. 32 What is your greatest regret?

A: That I didn’t bloody do the right things until it was to late.

1. 33 What is the most evil thing you have ever done?

A:  Betraying the people you love.

1. 34 Do you have a criminal record of any kind?

A: Yes, but all minor. I was an idiot.

1. 35 When was the time you were the most frightened?

A: When I had to witness my brother die and there was nothing I could do about it.

1. 36 What is the most embarrassing thing ever to happen to you?

A: It’s not really appropriate to talk about, but I will tell you it involved a specific woman.

1. 37 If you could change one thing from your past, what would it be, and why?

A: I would have figured out how to help my brother. No one deserves to die the way he did.

1. 38 What is your best memory?

A: Also not appropriate to state. So, no comment.

1. 39 What is your worst memory?

A: The death of my brother.

1. 40 Are you basically optimistic or pessimistic?

A: Usually optimistic.

1. 41 Are you able to kill? Under what circumstances do you find killing to be acceptable or unacceptable?

A: Yes, last resort in self defense or while defending other innocence.

1. 42 In your opinion, what is the most evil thing any human being could do?

A: Betray the people who have come to trust you.

1. 43 Do you believe in the existence of soul mates and/or true love?

A: Yes, I know I have found my soul mate.

1. 44 What do you believe makes a successful life?

A: Ugh, your gonna make me get sappy. If you are happy and loved by others, what else do you need, really?

1. 45 How honest are you about your thoughts and feelings (i.e. do you hide your true self from others, and in what way)?

A: Extremely honest.

1. 46 Do you have any biases or prejudices?

A: Im bias when it comes to the ones I love.

47 Is there anything you absolutely refuse to do under any circumstances? Why do you refuse to do it?

A: Depends on what is at stake. Anything sexual would be hard to do now that I have found my mate, so that would be out of the question, but anything else, we shall have to see as those times come to pass.

1. 48 Who or what, if anything, would you die for (or otherwise go to extremes for)?

A: My friends and my mate.

1. 49 In general, how do you treat others (politely, rudely, by keeping them at a distance, etc.)? Does your treatment of them change depending on how well you know them, and if so, how?

A: If I am truthful to myself, my attitude toward others depends on how well I know them. Otherwise, I can be a bit forceful and rude. Raylynn had told me plenty of bloody times how rude I am being.

1. 50 Who is the most important person in your life, and why?

A: Raylynn, she is my mate, my everything. I would do anything for her, including being chained to a wall and drained of blood.

1. 51 Who is the person you respect the most, and why?

A: Max, he helped me through the tough times and taught me there was more to life than how I was living.

1. 52 Who are your friends? Do you have a best friend? Describe these people.

A: My crew and my mate. They are bloody awesome. Describing would take to long, pass.

1. 53 Do you have a spouse or significant other? If so, describe this person.

A: Obviously, since I have already mentioned her. She’s awesome. Strong, determined, caring, I love her. Enough said.

1. 54 Have you ever been in love? If so, describe what happened.

A: Uh, these questions are out of order. Please continue with the next.

1. 55 What do you look for in a potential lover?

A: Really, who bloody organized these? Look at Ray and you will find out.

1. 56 How close are you to your family?

A: Not overly close to my immediate family. I’m closer to my crew.

1. 57 Have you started your own family? If so, describe them. If not, do you want to? Why or why not?

A: No, Ray and I have more to do before we think of kits of our own.

1. 58 Who would you turn to if you were in desperate need of help?

A: Ray and if she wasn’t available, Max.

1. 59 Do you trust anyone to protect you? Who, and why?

A: Raylynn, She is the strongest, most determined, most caring person I know.

1. 60 If you died or went missing, who would miss you?

A: Everyone. What kind of blood question is that?

1. 61 Who is the person you despise the most, and why?

A: Well, that used to be Raz, but now it is Draven. That man is evil to the core for what he has done to Ray and others.

1. 62 Do you tend to argue with people, or avoid conflict?

A: Dude, of course I argue.

1. 63 Do you tend to take on leadership roles in social situations?

A: Yes, I am the head of my team at C.E.S so definitely.

1. 64 Do you like interacting with large groups of people? Why or why not?

A: Yes, the more hands to help the better and if you have to suffer through an overly large gathering to achieve that, so be it.

1. 65 Do you care what others think of you?

A: Absobloodylutely, not!

1. 66 What is/are your favorite hobbies and pastimes?

A: Spending time with my mate and my crew. Honing my skills, I have to keep up with Ray.

1. 67 What is your most treasured possession?

A: Ray

1. 68 What is your favorite color?

A: Amber

1. 69 What is your favorite food?

A: Steak

1. 70 What, if anything, do you like to read?

A: I don't read much unless it is researching a subject or person for work.

1. 71 What is your idea of good entertainment (consider music, movies, art, etc.)?

A: Movies, watching Ray and Andrew compete. Poor man will never beat his sister.

1. 72 Do you smoke, drink, or use drugs? If so, why? Do you want to quit?

A: Used to, don’t any more. I may have a drink every now and then, but not like I used to.

1. 73 How do you spend a typical Saturday night?

A: Time with Ray.

1. 74 What makes you laugh?

A: Watching Andrew try to compete with his sister and lose terribly.

1. 75 What, if anything, shocks or offends you?

A: Not much does.

76 What would you do if you had insomnia and had to find something to do to amuse yourself?

A: I would be keeping my mate up with me…

1. 77 How do you deal with stress?

A: Workout, go for a run.

1. 78 Are you spontaneous, or do you always need to have a plan?

A: Either, whichever is best for the situation.

1. 79 What are your pet peeves?

A: Idiots and morons. And now obvious questions.

1. 80 Which words or phrases do you most overuse? Which word or phrase do they dislike the most?

A: Bloody, mental, and whatever else comes out often

1. 81 Describe the routine of a normal day for you. How do you feel when this routine is disrupted?

A: I wake up, eat with Ray, train, research and then spend a quiet night with Ray unless we are on a mission.

1. 82 What is your greatest strength as a person?

A: My ability to create emotion from the scent I emit.

1. 83 What is your greatest weakness?

A: My mate and crew.

1. 84 If you could change one thing about yourself, what would it be?

A: Immunity to everything.

1. 85 Are you generally introverted or extroverted?

A: Extrovert

1. 86 Are you generally organized or messy?

A: Organized.

1. 87 Name three things you consider yourself to be very good at, and three things you consider yourself to be very bad at.

A: Leading, taking orders, loving my mate. Indecision when it comes to everything but work, temper, and hiding things

1. 88 Do you like yourself?

A: Dude, of course.

1. 89 What goal do you most want to accomplish in your lifetime?

A: To continue my parents dream of helping others as much as I can.

1. 90 Where do you see yourself in 5 years?

A: Well, exactly where I am with possibly a few kits added to the family.

1. 91 If you could choose, how would you want to die?

A: Defending those I love, alongside my mate and crew.

1. 92 If you knew you were going to die in 24 hours, name three things you would do in the time you had left.

A: Complete one last mission, spend time with my family and give my mate a child to cherish.

1. 93 What is the one thing for which you would most like to be remembered after your death?

A: My accomplishments within C.E.S.

1. 94 What three words best describe your personality?

A: Serious, Determined, Protective

1. 95 What three words would others probably use to describe you?

A: Overprotective, Workaholic, Determined

1. 96 What really moves you, or touches you to the soul?

A: Watching my mate survive and experience things she was unable to before.

1. 97 What's the most important thing in your life? What do you value most?

A: My mate and my crew.

Interview With Maximum “Max”

1. 1 What is your full name?

A: My full name is Maximum “Max” Laurence Rathalium

1. 2 Where and when were you born?

A: I was born on in Louisiana, but moved to Colorado at a young age. I was born on June 2, 1975

1. 3 Who are/were your parents? (Know their names, occupations, personalities, etc.)

A: My parents were Margret and Jason Rathalium. Margret worked at a non-profit assisting where she could. Jason was a business man and owned his own design company.

4 Do you have any siblings? What are/were they like?

A: I have a brother, Markus, but we don't talk much.

1. 5 Where do you live now, and with whom? Describe the place and the person/people.

A: I live in Colorado. At C.E. S. headquarters with the rest of my agents. It is where we live, work and provide services.

1. 6 What is your occupation?

A: I am the owner and CEO of Conquer Enterprise and Security.

1. 7 Write a full physical description of yourself. You might want to consider factors such as: height, weight, race, hair and eye color, style of dress, and any tattoos, scars, or distinguishing marks.

A: Middle aged, 5ft 9in, 170lb. Greying hair, still strong as an ox. Dress clothes, intelligent, grey-blue eyes.

1. 8 To which social class do you belong?

A: Upper class. The company does quite well.

1. 9 Do you have any allergies, diseases, or other physical weaknesses?

A: No allergies or diseases, but I do have a shoulder injury that acts up once in a while, which restricts some things that I do. I tend to fight through, especially while in the field.

10 Are you right- or left-handed?

A: Right.

11 What does your voice sound like?

A: Deep, intelligent.

1. 12 What words and/or phrases do you use very frequently?

A: Move out.

1. 13 What do you have in your pockets?

A: Wallet, business cards, phone, keys.

1. 14 Do you have any quirks, strange mannerisms, annoying habits, or other defining characteristics?

A: I crack my knuckles.

15 How would you describe your childhood in general?

A: Strained, my mother was always trying to help others. Father was always busy and Markus was... well, he was gone most of the time as well.

1. 16 What is your earliest memory?

A: I would rather not talk about that time.

1. 17 How much schooling have you had?

A:  Bachelor's in Business Administration.

1. 18 Did you enjoy school?

A: For the most part. It's been a while.

1. 19 Where did you learn most of your skills and other abilities?

A: School and out in the field.

1. 20 While growing up, did you have any role models? If so, describe them.

A: I tried to copy successful people, so anyone I deemed successful I guess was a role model for me.

1. 21 While growing up, how did you get along with the other members of your family?

A: We were separate for most of the time so we got along as well as can be.

1. 22 As a child, what did you want to be when you grew up?

A: I wanted to be successful and happy like my father and so many others.

1. 23 As a child, what were your favorite activities?

A: Fishing, hunting, walking in the woods

1. 24 As a child, what kinds of personality traits did you display?

A: Adventurous, mischievous, curious.

25 As a child, were you popular? Who were your friends, and what were they like?

A: I was popular with animals. We lived in the woods and I didn't get out often.

1. 26 When and with whom was your first kiss?

A: My first kiss was in the fifth grade with a girl named Jezabel

1. 27 Are you a virgin? If not, when and with whom did you lose your virginity?

A: I would certainly hope not, I would have some major explaining to do with my son.

1. 28 If you are a supernatural being (i.e. mage, werewolf, vampire), tell the story of how you became what you are or first learned of your own abilities. If you are just a normal human, describe any influences in your past that led you to do the things you do today.

A: I was born this way. Parents taught their children to control their talents while they are young.

1. 29 What do you consider the most important event of your life so far?

A: The birth of my children. Nothing is more important that family.

1. 30 Who has had the most influence on you?

A: Hmm, I would say any successful, caring person I could find to emulate.

1. 31 What do you consider your greatest achievement?

A: My son, he has done some amazing things.

1. 32 What is your greatest regret?

A: I was not there when my second son died. At that time, work was more important.

1. 33 What is the most evil thing you have ever done?

A:  I wish to not comment on that.

1. 34 Do you have a criminal record of any kind?

A: I try to stay on the right side of the law.

1. 35 When was the time you were the most frightened?

A: When I got the call about my son.

1. 36 What is the most embarrassing thing ever to happen to you?

A: Well, there are so many. It's hard to choose, but I would say the day my brother tried to set me up with a friend. It was the most awkward date I have ever been on.

37 If you could change one thing from your past, what would it be, and why?

A: I would have moved hell to get to my son. If there was even a chance I could have saved him, I would.

1. 38 What is your best memory?

A: My best memory is walking in from a hard day to my boys and my wife greeting me at the door with a surprise dinner and movie. We loved spending time together then.

1. 39 What is your worst memory?

A: The death of my wife and the loss of my son equally.

1. 40 Are you basically optimistic or pessimistic?

A: Definitely Optimistic.

1. 41 Are you able to kill? Under what circumstances do you find killing to be acceptable or unacceptable?

A: I am, but only if absolutely necessary, to save another, or protect the innocent.

1. 42 In your opinion, what is the most evil thing any human being could do?

A: There is a lot I would consider most evil. Some things are on the same level of evil acts. Experimentations would be on the top.

1. 43 Do you believe in the existence of soul mates and/or true love?

A: Absolutely, I do. I married my soulmate.

1. 44 What do you believe makes a successful life?

A: Determination, hard work, happiness.

1. 45 How honest are you about your thoughts and feelings (i.e. do you hide your true self from others, and in what way)?

A: Only when it is necessary to be spoken. Some things are better left unsaid.

1. 46 Do you have any biases or prejudices?

A: That's a pretty broad question, but I would say generally no.

1. 47 Is there anything you absolutely refuse to do under any circumstances? Why do you refuse to do it?

A: Force someone to do anything they are not ready to accept or perform.

1. 48 Who or what, if anything, would you die for (or otherwise go to extremes for)?

A: I would die for my family, my crew and the safety of all shifters and other alike.

1. 49 In general, how do you treat others (politely, rudely, by keeping them at a distance, etc.)? Does your treatment of them change depending on how well you know them, and if so, how?

A: I tend to keep people at a distance when I first meet them, and warm up to them once I know I can trust them.

1. 50 Who is the most important person in your life, and why?

A: My son, Knight. He is all the family I have left.

1. 51 Who is the person you respect the most, and why?

A: The one I respect the most, probably Lanz. But don't tell his brothers that. He has proven to be very knowledgeable and informative on medical and the mythical alike.

1. 52 Who are your friends? Do you have a best friend? Describe these people.

A: I guess I could consider my agents my friends, but that just doesn't seem right. No, I do not have a best friend.

1. 53 Do you have a spouse or significant other? If so, describe this person.

A: I did and she was beautiful, kind, and loved me for who I am.

1. 54 Have you ever been in love? If so, describe what happened.

A: Yes, I was in love with my mate. We met while walking in the forest. I knew she was my mate the moment I saw her.

1. 55 What do you look for in a potential lover?

A: I no longer look for lovers. My mate was the only woman for me.

56 How close are you to your family?

A: After I lost my mate and my youngest son, my older son and I drifted apart. We talk, but not much.

1. 57 Have you started your own family? If so, describe them. If not, do you want to? Why or why not?

A: Well, since I have been talking about my mate and my son's I guess that is pretty self explanatory.

1. 58 Who would you turn to if you were in desperate need of help?

A: Hmm, probably Jynx and Raylynn. Evan within the short time I have known Raylynn. She has proven herself to be trustworthy, capable and determined to succeed for the cause.

1. 59 Do you trust anyone to protect you? Who, and why?

A: Again, Jynx and Ray for the same reason.

1. 60 If you died or went missing, who would miss you?

A: I would hope my team and my son would miss me.

1. 61 Who is the person you despise the most, and why?

A: I wouldn't say it is one person, but anyone who puts their own wants and desires before others.

1. 62 Do you tend to argue with people, or avoid conflict?

A: I try to reason with people in a calm manner.

1. 63 Do you tend to take on leadership roles in social situations?

A: Well, since I own a business, I would say yes I do.

64 Do you like interacting with large groups of people? Why or why not?

A: There are pros and cons both ways. The more people you have the more you can get done, but then keeping track of them all can be difficult.

1. 65 Do you care what others think of you?

A: No, I can't afford to care what others think we can.

1. 66 What is/are your favorite hobbies and pastimes?

A: My favorite hobbies are building model ships and preparing for missions.

1. 67 What is your most treasured possession?

A: My son.

1. 68 What is your favorite color?

A: Green

1. 69 What is your favorite food?

A: Steak

1. 70 What, if anything, do you like to read?

A: Mystery

1. 71 What is your idea of good entertainment (consider music, movies, art, etc.)?

A: I love Sherlock Holmes and other mystery type movies and classic country music.

1. 72 Do you smoke, drink, or use drugs? If so, why? Do you want to quit?

A: I smoke cigarettes. It's something I have to quit. I got into it when I was young, listening to people I shouldn't have.

1. 73 How do you spend a typical Saturday night?

A: Depending on whether we have a mission ahead or not. I will go over plans, back up plans, reviewing details. If not, I will relax and sit by the fire and ponder life with a good glass of scotch.

1. 74 What makes you laugh?

A: Not much these days. Oh, wait. Seeing Raylynn out due her mate and her brother will put a smile on my face.

1. 75 What, if anything, shocks or offends you?

A: In my line of business, nothing shocks or offends me any longer.

1. 76 What would you do if you had insomnia and had to find something to do to amuse yourself?

A: I usually create plans for situations we may or have been in. I can always find something to preoccupy myself.

1. 77 How do you deal with stress?

A: Nothing like a good scotch and shutting yourself in your rooms with the excuse of going over a case to get people to leave you be.

1. 78 Are you spontaneous, or do you always need to have a plan?

A: I always have a plan in place, but will accept spontaneity if it is absolutely necessary.

1. 79 What are your pet peeves?

A: Uncooperative agents, plans going array.

1. 80 Which words or phrases do you most overuse? Which word or phrase do they dislike the most?

A: I'm not sure I do overuse phrases. Other than 'Move Out'

1. 81 Describe the routine of a normal day for you. How do you feel when this routine is disrupted?

A: I wake up, shower, eat, check on my todo's and projects, if any. Gather updates from my agents and begin planning as a result of the details they provide. Once done or finished for the day, I will have dinner and rest with a glass of scotch before bed.

1. 82 What is your greatest strength as a person?

A: My greatest strength is my intellect.

1. 83 What is your greatest weakness?

A: My greatest weakness, would be my emotional state toward families, since I lost most of mine.

1. 84 If you could change one thing about yourself, what would it be?

A: I would have changed my mind years ago when I stayed at work while letting the authorities look for my son.

1. 85 Are you generally introverted or extroverted?

A: Extroverted.

1. 86 Are you generally organized or messy?

A: With all the planning I do on a daily basis. I better be organized.

1. 87 Name three things you consider yourself to be very good at, and three things you consider yourself to be very bad at.

A: Planning, executing a mission, leading my team. Emotional situations, partying, games

1. 88 Do you like yourself?

A: Right now, yes.

1. 89 What goal do you most want to accomplish in your lifetime?

A: My goal is to help those who have been taken, hurt or otherwise, misjudged for who they really are.

1. 90 Where do you see yourself in 5 years?

A: Right here, continuing to help the people who need it.

1. 91 If you could choose, how would you want to die?

A: In battle, fighting for those who have suffered at the hands of people who care not for others, but only themselves.

1. 92 If you knew you were going to die in 24 hours, name three things you would do in the time you had left.

A: I would see my son and tell him how proud I am of him, I would visit my families graves and tell them I will be seeing them soon and I would complete one more mission so I can help one more person from a situation they had no control over being in.

1. 93 What is the one thing for which you would most like to be remembered after your death?

A: I would like to be remembered for all the good I did, all the people I helped and the organizations I put in place to help people cope with who they have become.

1. 94 What three words best describe your personality?

A: Intellectual, analytical, creative.

1. 95 What three words would others probably use to describe you?

A: Workaholic, Dedicated, Over achiever.

1. 96 What really moves you, or touches you to the soul?

A: Seeing my men find their mates and starting families of their own. I just hope they do a better job at it then I did.

1. 97 What's the most important thing in your life? What do you value most?

A: Family ties.

Interview With Andrew

1. 1 What is your full name?

A: My full name is Andrew Rollin Bormarlian

1. 2 Where and when were you born?

A: I was born on February 23, 1987 in a small town of Lake City, CO

1. 3 Who are/were your parents? (Know their names, occupations, personalities, etc.)

A: My parents are Julia and Robert Bromarlian. My mother was a doctor and my father was an officer. They were very loving parents and very supportive.

1. 4 Do you have any siblings? What are/were they like?

A: Yes, Raylynn. She is the strongest woman I have ever met. She can kick my ass and laugh while doing it. I love her.

1. 5 Where do you live now, and with whom? Describe the place and the person/people.

A: I've recently moved to C.E.S Headquarters where I have rooms and a position with a great group of people.

1. 6 What is your occupation?

A: I am now the legal advisor for all who are employed and who are clients

1. 7 Write a full physical description of yourself. You might want to consider factors such as: height, weight, race, hair and eye color, style of dress, and any tattoos, scars, or distinguishing marks.

A:

1. 8 To which social class do you belong?

A:.

1. 9 Do you have any allergies, diseases, or other physical weaknesses?

A:

1. 10 Are you right- or left-handed?

A:

1. 11 What does your voice sound like?

A:

1. 12 What words and/or phrases do you use very frequently?

A:

1. 13 What do you have in your pockets?

A:

1. 14 Do you have any quirks, strange mannerisms, annoying habits, or other defining characteristics?

A:.

1. 15 How would you describe your childhood in general?

A:

1. 16 What is your earliest memory?

A:

1. 17 How much schooling have you had?

A:

1. 18 Did you enjoy school?

A:

1. 19 Where did you learn most of your skills and other abilities?

A:

1. 20 While growing up, did you have any role models? If so, describe them.

A:

1. 21 While growing up, how did you get along with the other members of your family?

A:

1. 22 As a child, what did you want to be when you grew up?

A:

1. 23 As a child, what were your favorite activities?

A:

1. 24 As a child, what kinds of personality traits did you display?

A:

1. 25 As a child, were you popular? Who were your friends, and what were they like?

A:

1. 26 When and with whom was your first kiss?

A:

1. 27 Are you a virgin? If not, when and with whom did you lose your virginity?

A:

1. 28 If you are a supernatural being (i.e. mage, werewolf, vampire), tell the story of how you became what you are or first learned of your own abilities. If you are just a normal human, describe any influences in your past that led you to do the things you do today.

A:

1. 29 What do you consider the most important event of your life so far?

A:

1. 30 Who has had the most influence on you?

A:

1. 31 What do you consider your greatest achievement?

A:

1. 32 What is your greatest regret?

A:

1. 33 What is the most evil thing you have ever done?

A:

1. 34 Do you have a criminal record of any kind?

A:

1. 35 When was the time you were the most frightened?

A:

1. 36 What is the most embarrassing thing ever to happen to you?

A:

1. 37 If you could change one thing from your past, what would it be, and why?

A:

38 What is your best memory?

A:

1. 39 What is your worst memory?

A:

1. 40 Are you basically optimistic or pessimistic?

A:

1. 41 Are you able to kill? Under what circumstances do you find killing to be acceptable or unacceptable?

A:

1. 42 In your opinion, what is the most evil thing any human being could do?

A:

1. 43 Do you believe in the existence of soul mates and/or true love?

A:

1. 44 What do you believe makes a successful life?

A:

1. 45 How honest are you about your thoughts and feelings (i.e. do you hide your true self from others, and in what way)?

A:

1. 46 Do you have any biases or prejudices?

A:

1. 47 Is there anything you absolutely refuse to do under any circumstances? Why do you refuse to do it?

A:

1. 48 Who or what, if anything, would you die for (or otherwise go to extremes for)?

A:

1. 49 In general, how do you treat others (politely, rudely, by keeping them at a distance, etc.)? Does your treatment of them change depending on how well you know them, and if so, how?

A:

1. 50 Who is the most important person in your life, and why?

A:

1. 51 Who is the person you respect the most, and why?

A:

1. 52 Who are your friends? Do you have a best friend? Describe these people.

A:

1. 53 Do you have a spouse or significant other? If so, describe this person.

A:

1. 54 Have you ever been in love? If so, describe what happened.

A:

1. 55 What do you look for in a potential lover?

A:

1. 56 How close are you to your family?

A:

1. 57 Have you started your own family? If so, describe them. If not, do you want to? Why or why not?

A:

1. 58 Who would you turn to if you were in desperate need of help?

A:

1. 59 Do you trust anyone to protect you? Who, and why?

A:

1. 60 If you died or went missing, who would miss you?

A:

1. 61 Who is the person you despise the most, and why?

A:

1. 62 Do you tend to argue with people, or avoid conflict?

A:

1. 63 Do you tend to take on leadership roles in social situations?

A:

1. 64 Do you like interacting with large groups of people? Why or why not?

A:

1. 65 Do you care what others think of you?

A:

1. 66 What is/are your favorite hobbies and pastimes?

A:

1. 67 What is your most treasured possession?

A:

1. 68 What is your favorite color?

A:

1. 69 What is your favorite food?

A:

1. 70 What, if anything, do you like to read?

A:

1. 71 What is your idea of good entertainment (consider music, movies, art, etc.)?

A:

1. 72 Do you smoke, drink, or use drugs? If so, why? Do you want to quit?

A:

1. 73 How do you spend a typical Saturday night?

A:

1. 74 What makes you laugh?

A:

1. 75 What, if anything, shocks or offends you?

A:

1. 76 What would you do if you had insomnia and had to find something to do to amuse yourself?

A:

1. 77 How do you deal with stress?

A:

1. 78 Are you spontaneous, or do you always need to have a plan?

A:

1. 79 What are your pet peeves?

A:

1. 80 Which words or phrases do you most overuse? Which word or phrase do they dislike the most?

A:

1. 81 Describe the routine of a normal day for you. How do you feel when this routine is disrupted?

A:

1. 82 What is your greatest strength as a person?

A:

1. 83 What is your greatest weakness?

A:

1. 84 If you could change one thing about yourself, what would it be?

A:

1. 85 Are you generally introverted or extroverted?

A:

1. 86 Are you generally organized or messy?

A:

1. 87 Name three things you consider yourself to be very good at, and three things you consider yourself to be very bad at.

A:

1. 88 Do you like yourself?

A:

1. 89 What goal do you most want to accomplish in your lifetime?

A:

1. 90 Where do you see yourself in 5 years?

A:

1. 91 If you could choose, how would you want to die?

A:

1. 92 If you knew you were going to die in 24 hours, name three things you would do in the time you had left.

A:

1. 93 What is the one thing for which you would most like to be remembered after your death?

A:

1. 94 What three words best describe your personality?

A:

1. 95 What three words would others probably use to describe you?

A:

1. 96 What really moves you, or touches you to the soul?

A:

1. 97 What's the most important thing in your life? What do you value most?

A:

Interview With Laurie

1. 1 What is your full name?

A: My full name is Laurie Roselyn Nelson

1. 2 Where and when were you born?

A: I was born

1. 3 Who are/were your parents? (Know their names, occupations, personalities, etc.)

A:

1. 4 Do you have any siblings? What are/were they like?

A:

1. 5 Where do you live now, and with whom? Describe the place and the person/people.

A:

1. 6 What is your occupation?

A:

7 Write a full physical description of yourself. You might want to consider factors such as: height, weight, race, hair and eye color, style of dress, and any tattoos, scars, or distinguishing marks.

A:

1. 8 To which social class do you belong?

A:.

1. 9 Do you have any allergies, diseases, or other physical weaknesses?

A:

1. 10 Are you right- or left-handed?

A:

1. 11 What does your voice sound like?

A:

1. 12 What words and/or phrases do you use very frequently?

A:

1. 13 What do you have in your pockets?

A:

1. 14 Do you have any quirks, strange mannerisms, annoying habits, or other defining characteristics?

A:.

1. 15 How would you describe your childhood in general?

A:

1. 16 What is your earliest memory?

A:

1. 17 How much schooling have you had?

A:

1. 18 Did you enjoy school?

A:

1. 19 Where did you learn most of your skills and other abilities?

A:

1. 20 While growing up, did you have any role models? If so, describe them.

A:

1. 21 While growing up, how did you get along with the other members of your family?

A:

1. 22 As a child, what did you want to be when you grew up?

A:

1. 23 As a child, what were your favorite activities?

A:

1. 24 As a child, what kinds of personality traits did you display?

A:

1. 25 As a child, were you popular? Who were your friends, and what were they like?

A:

1. 26 When and with whom was your first kiss?

A:

1. 27 Are you a virgin? If not, when and with whom did you lose your virginity?

A:

1. 28 If you are a supernatural being (i.e. mage, werewolf, vampire), tell the story of how you became what you are or first learned of your own abilities. If you are just a normal human, describe any influences in your past that led you to do the things you do today.

A:

1. 29 What do you consider the most important event of your life so far?

A:

1. 30 Who has had the most influence on you?

A:

1. 31 What do you consider your greatest achievement?

A:

1. 32 What is your greatest regret?

A:

1. 33 What is the most evil thing you have ever done?

A:

1. 34 Do you have a criminal record of any kind?

A:

1. 35 When was the time you were the most frightened?

A:

1. 36 What is the most embarrassing thing ever to happen to you?

A:

1. 37 If you could change one thing from your past, what would it be, and why?

A:

38 What is your best memory?

A:

1. 39 What is your worst memory?

A:

1. 40 Are you basically optimistic or pessimistic?

A:

1. 41 Are you able to kill? Under what circumstances do you find killing to be acceptable or unacceptable?

A:

1. 42 In your opinion, what is the most evil thing any human being could do?

A:

1. 43 Do you believe in the existence of soul mates and/or true love?

A:

1. 44 What do you believe makes a successful life?

A:

1. 45 How honest are you about your thoughts and feelings (i.e. do you hide your true self from others, and in what way)?

A:

1. 46 Do you have any biases or prejudices?

A:

1. 47 Is there anything you absolutely refuse to do under any circumstances? Why do you refuse to do it?

A:

1. 48 Who or what, if anything, would you die for (or otherwise go to extremes for)?

A:

1. 49 In general, how do you treat others (politely, rudely, by keeping them at a distance, etc.)? Does your treatment of them change depending on how well you know them, and if so, how?

A:

1. 50 Who is the most important person in your life, and why?

A:

1. 51 Who is the person you respect the most, and why?

A:

1. 52 Who are your friends? Do you have a best friend? Describe these people.

A:

1. 53 Do you have a spouse or significant other? If so, describe this person.

A:

1. 54 Have you ever been in love? If so, describe what happened.

A:

1. 55 What do you look for in a potential lover?

A:

1. 56 How close are you to your family?

A:

1. 57 Have you started your own family? If so, describe them. If not, do you want to? Why or why not?

A:

1. 58 Who would you turn to if you were in desperate need of help?

A:

1. 59 Do you trust anyone to protect you? Who, and why?

A:

1. 60 If you died or went missing, who would miss you?

A:

1. 61 Who is the person you despise the most, and why?

A:

1. 62 Do you tend to argue with people, or avoid conflict?

A:

1. 63 Do you tend to take on leadership roles in social situations?

A:

1. 64 Do you like interacting with large groups of people? Why or why not?

A:

1. 65 Do you care what others think of you?

A:

1. 66 What is/are your favorite hobbies and pastimes?

A:

1. 67 What is your most treasured possession?

A:

1. 68 What is your favorite color?

A:

1. 69 What is your favorite food?

A:

1. 70 What, if anything, do you like to read?

A:

1. 71 What is your idea of good entertainment (consider music, movies, art, etc.)?

A:

1. 72 Do you smoke, drink, or use drugs? If so, why? Do you want to quit?

A:

1. 73 How do you spend a typical Saturday night?

A:

1. 74 What makes you laugh?

A:

1. 75 What, if anything, shocks or offends you?

A:

1. 76 What would you do if you had insomnia and had to find something to do to amuse yourself?

A:

1. 77 How do you deal with stress?

A:

1. 78 Are you spontaneous, or do you always need to have a plan?

A:

1. 79 What are your pet peeves?

A:

1. 80 Which words or phrases do you most overuse? Which word or phrase do they dislike the most?

A:

1. 81 Describe the routine of a normal day for you. How do you feel when this routine is disrupted?

A:

1. 82 What is your greatest strength as a person?

A:

1. 83 What is your greatest weakness?

A:

1. 84 If you could change one thing about yourself, what would it be?

A:

1. 85 Are you generally introverted or extroverted?

A:

1. 86 Are you generally organized or messy?

A:

1. 87 Name three things you consider yourself to be very good at, and three things you consider yourself to be very bad at.

A:

1. 88 Do you like yourself?

A:

1. 89 What goal do you most want to accomplish in your lifetime?

A:

1. 90 Where do you see yourself in 5 years?

A:

1. 91 If you could choose, how would you want to die?

A:

1. 92 If you knew you were going to die in 24 hours, name three things you would do in the time you had left.

A:

1. 93 What is the one thing for which you would most like to be remembered after your death?

A:

1. 94 What three words best describe your personality?

A:

1. 95 What three words would others probably use to describe you?

A:

1. 96 What really moves you, or touches you to the soul?

A:

1. 97 What's the most important thing in your life? What do you value most?

A:

Interview With Rory

1. 1 What is your full name?

A: My full name is Rory Adrian Ferguson

2 Where and when were you born?

A: I was born on in Colorado in January of 1998

1. 3 Who are/were your parents? (Know their names, occupations, personalities, etc.)

A: My father is Draven Ferguson and as of late he has had his own agenda I would rather not discuss. My mother, Velvian, died of cancer when I was young. She was loving, caring, and devoted to her family.

1. 4 Do you have any siblings? What are/were they like?

A: No, I don't.

1. 5 Where do you live now, and with whom? Describe the place and the person/people.

A: I am between places as of right now since I set fire to my previous home.

1. 6 What is your occupation?

A: I was a hacker for my father. Digging up and providing information for my father.

1. 7 Write a full physical description of yourself. You might want to consider factors such as: height, weight, race, hair and eye color, style of dress, and any tattoos, scars, or distinguishing marks.

A: I am 5ft 8in, 185lb. Blonde hair, green eyes. I would consider myself lean, tan, I have a more sophisticated style of dress and a scar on my arm from where my father experimented on me as well.

1. 8 To which social class do you belong?

A: Well, right now I would say lower class since my father will probably lose his funding and I am out of work, so to speak.

1. 9 Do you have any allergies, diseases, or other physical weaknesses?

A: Just a hard time controlling thin intensity of my abilities.

1. 10 Are you right- or left-handed?

A: Right

1. 11 What does your voice sound like?

A: Deep, smooth, what do you think?

1. 12 What words and/or phrases do you use very frequently?

A: I guess you would have to listen to me talk to figure that out.

1. 13 What do you have in your pockets?

A:Hmm... wallet, keys, Zip drive, notepad and pen, phone

1. 14 Do you have any quirks, strange mannerisms, annoying habits, or other defining characteristics?

A: I tap on things when I think

1. 15 How would you describe your childhood in general?

A: My childhood was good until my mother passed away. Then it went down hill.

1. 16 What is your earliest memory?

A: My earliest memory was a picnic with my parents. My dad taught me how to fish, even if I had no interest.

1. 17 How much schooling have you had?

A:  I have bachelors in business and computer technology.

1. 18 Did you enjoy school?

A: I always loved school. Learning new things that interested me was always enjoyable.

1. 19 Where did you learn most of your skills and other abilities?

A: I learned them from school, trial and error and experimenting with what I can do.

1. 20 While growing up, did you have any role models? If so, describe them.

A: My mother was my role model. She was kind, enjoyed life, and treated others as a friend.

1. 21 While growing up, how did you get along with the other members of your family?

A: When I was young we got along quite well. As I got older, my father and I grew apart, even though I worked for him.

1. 22 As a child, what did you want to be when you grew up?

A: I wanted to be a software developer.

1. 23 As a child, what were your favorite activities?

A: Reading informational books, building machines and the like.

1. 24 As a child, what kinds of personality traits did you display?

A: Analytical, polite

1. 25 As a child, were you popular? Who were your friends, and what were they like?

A: No, I was an outcast. Nerd was the name tossed at me most days.

1. 26 When and with whom was your first kiss?

A: My first kiss was with a young girl named Rayel.

1. 27 Are you a virgin? If not, when and with whom did you lose your virginity?

A: No and Rayel.

1. 28 If you are a supernatural being (i.e. mage, werewolf, vampire), tell the story of how you became what you are or first learned of your own abilities. If you are just a normal human, describe any influences in your past that led you to do the things you do today.

A: My father created me when he ran experiments on me. I first learned of my abilities six months after the first injection.

1. 29 What do you consider the most important event of your life so far?

A: The day I met Raylynn. The events put into motion from that first day have had a significant impact.

1. 30 Who has had the most influence on you?

A: Again my mother, she taught met to be the man I am today, even if it was just a short time I was able to be with her.

1. 31 What do you consider your greatest achievement?

A: My greatest achievement would probably be keeping Raylynn and the others my father was looking for free from him for so long.

1. 32 What is your greatest regret?

A: Not finding a way to save my father of his obsession.

1. 33 What is the most evil thing you have ever done?

A: Assisted my father with his sinister plans at creating hybrid weapons.

1. 34 Do you have a criminal record of any kind?

A: No, not until now, I guess.

1. 35 When was the time you were the most frightened?

A: The time I was most frightened would have to be that first time my father experimented on me. Not knowing the outcome of the experiments is terrifying.

1. 36 What is the most embarrassing thing ever to happen to you?

A: I work with computers, not much embarrassing things there.

1. 37 If you could change one thing from your past, what would it be, and why?

A: I might have gone into science to help find a cure for my mother.

1. 38 What is your best memory?

A: That picnic memory would be the best memory.

1. 39 What is your worst memory?

A: My worst memory would be the first time he lost a subject he experimented on. She had a family and they will never know their mother as I knew mine.

1. 40 Are you basically optimistic or pessimistic?

A: I'm mostly optimistic.

1. 41 Are you able to kill? Under what circumstances do you find killing to be acceptable or unacceptable?

A: Only under the most dire of circumstances and situations.

1. 42 In your opinion, what is the most evil thing any human being could do?

A: What my father did to those woman.

1. 43 Do you believe in the existence of soul mates and/or true love?

A: I didn't until I saw Raylynn and Jynx together. I hope to find a love as they have.

1. 44 What do you believe makes a successful life?

A: Determination, Dedication, and perseverance.

45 How honest are you about your thoughts and feelings (i.e. do you hide your true self from others, and in what way)?

A: Very, I have nothing to hide. Why should I, people deserve to see the true me and I give them that.

1. 46 Do you have any biases or prejudices?

A: Well, I'm pretty bias to living so... yeah.

1. 47 Is there anything you absolutely refuse to do under any circumstances? Why do you refuse to do it?

A: I refuse to be a part of another operation as the one my father had.

1. 48 Who or what, if anything, would you die for (or otherwise go to extremes for)?

A: I would die to help another live the life they were meant to live. If I can do that I will.

1. 49 In general, how do you treat others (politely, rudely, by keeping them at a distance, etc.)? Does your treatment of them change depending on how well you know them, and if so, how?

A: I am very polite and respectful to anyone I meet.

1. 50 Who is the most important person in your life, and why?

A: Me, because there is a lot I need to fix in this world that I helped hurt. I will spend the rest of my days fulfilling that vow.

1. 51 Who is the person you respect the most, and why?

A: Raylynn, she has the will and perseverance of the strongest person I have had the pleasure of meeting.

1. 52 Who are your friends? Do you have a best friend? Describe these people.

A: I don't really have friends, although I would consider Raylynn and Jynx my friends.

1. 53 Do you have a spouse or significant other? If so, describe this person.

A: No, no spouse or significant other.

1. 54 Have you ever been in love? If so, describe what happened.

A: I thought I was in love once, but she turned me down for another.

1. 55 What do you look for in a potential lover?

A: Someone forgiving, caring, like my mother.

1. 56 How close are you to your family?

A: Obviously, I'm not very close.

1. 57 Have you started your own family? If so, describe them. If not, do you want to? Why or why not?

A: No, but I would like to someday. I would like know the love of my offspring, to teach them and create memories I never received.

1. 58 Who would you turn to if you were in desperate need of help?

A: I would usually rely on myself, but if I absolutely had to contact someone... it would probably be Raylynn and Jynx.

1. 59 Do you trust anyone to protect you? Who, and why?

A: I have yet to gain enough trust to place that kind of respect on anyone.

1. 60 If you died or went missing, who would miss you?

A: I'm not sure anyone would miss me.

1. 61 Who is the person you despise the most, and why?

A: Myself, for the actions I have taken in my life that have lead to recent events.

1. 62 Do you tend to argue with people, or avoid conflict?

A: I do tend to argue with people. I'm right most of the time.

1. 63 Do you tend to take on leadership roles in social situations?

A: In anything computer related, yes. If not, no.

1. 64 Do you like interacting with large groups of people? Why or why not?

A: No, to many variables to keep track of.

1. 65 Do you care what others think of you?

A: No.

1. 66 What is/are your favorite hobbies and pastimes?

A: The same as when I was young. Computers, building.

1. 67 What is your most treasured possession?

A: My most treasured possession is a flash drive my mother presented before she died with a video she created for my tenth birthday.

1. 68 What is your favorite color?

A: Red

1. 69 What is your favorite food?

A: A good greek salad.

1. 70 What, if anything, do you like to read?

A: I don't do much reading unless it has to do with something on computers I am unfamiliar with, which is not much.

1. 71 What is your idea of good entertainment (consider music, movies, art, etc.)?

A: I haven't had much time for movies or music, but classical had alway been my mother's favorite. I often listed to it when I am alone.

1. 72 Do you smoke, drink, or use drugs? If so, why? Do you want to quit?

A: No I don't do any of those things. To many known causes of disease from them.

1. 73 How do you spend a typical Saturday night?

A: I am usually found researching and hacking, but I guess I have more time on my hands. I will have to see what movies I might like to watch.

1. 74 What makes you laugh?

A: Not much.

1. 75 What, if anything, shocks or offends you?

A: Nothing shocks or offends me anymore. I've seen and experienced to much.

1. 76 What would you do if you had insomnia and had to find something to do to amuse yourself?

A: With being a computer person, I would be on the computer working on something.

1. 77 How do you deal with stress?

A: Again, computers. It is something I have control over.

1. 78 Are you spontaneous, or do you always need to have a plan?

A: No, plans are what help you succeed.

1. 79 What are your pet peeves?

A: People who think they know about what I do.

1. 80 Which words or phrases do you most overuse? Which word or phrase do you dislike the most?

A: Again, you may have to listen to me speak to see if I repeat anything.

1. 81 Describe the routine of a normal day for you. How do you feel when this routine is disrupted?

A: Well, I wake up, shower, eat and get to work until I need sleep.

1. 82 What is your greatest strength as a person?

A: My ability to find anything on the World Wide Web.

1. 83 What is your greatest weakness?

A: I guess the same, information can also be a weakness.

1. 84 If you could change one thing about yourself, what would it be?

A: I would become more social so that I can communicate with others on an equal level.

1. 85 Are you generally introverted or extroverted?

A: I would say introverted.

1. 86 Are you generally organized or messy?

A: Very organized.

1. 87 Name three things you consider yourself to be very good at, and three things you consider yourself to be very bad at.

A: Computers, analyzing, researching. Socializing, games, and fishing.

1. 88 Do you like yourself?

A: Most of the time.

1. 89 What goal do you most want to accomplish in your lifetime?

A: I want to do the right thing from now on, no matter what. I want to feel like I am doing something good with my life instead of destroying others.

1. 90 Where do you see yourself in 5 years?

A: Hopefully, doing something that will benefit others lives.

1. 91 If you could choose, how would you want to die?

A: Peaceful and happy

1. 92 If you knew you were going to die in 24 hours, name three things you would do in the time you had left.

A: Formally apologies to the families I assisted in hurting, provide any information I have on helping others in any way, create a reference file of all the information I have gathered for others to view and learn from.

1. 93 What is the one thing for which you would most like to be remembered after your death?

A: Right now? My involvement in my father's experiments. Hopefully, it will be the good I have done since.

1. 94 What three words best describe your personality?

A: Analytical, practical, and fact-minded.

1. 95 What three words would others probably use to describe you?

A: Loner, computer geek, lackey.

1. 96 What really moves you, or touches you to the soul?

A: Seeing the love people can show each other.

1. 97 What's the most important thing in your life? What do you value most?

A: Me, I need to reform myself in order to achieve the new goals set before me.

Interview With Dr. Draven Ferguson

1. 1 What is your full name?

A: My full name is Dr. Draven Thomas Ferguson

1. 2 Where and when were you born?

A: I was born

1. 3 Who are/were your parents? (Know their names, occupations, personalities, etc.)

A:

1. 4 Do you have any siblings? What are/were they like?

A:

1. 5 Where do you live now, and with whom? Describe the place and the person/people.

A:

1. 6 What is your occupation?

A:

7 Write a full physical description of yourself. You might want to consider factors such as: height, weight, race, hair and eye color, style of dress, and any tattoos, scars, or distinguishing marks.

A:

1. 8 To which social class do you belong?

A:.

1. 9 Do you have any allergies, diseases, or other physical weaknesses?

A:

1. 10 Are you right- or left-handed?

A:

1. 11 What does your voice sound like?

A:

1. 12 What words and/or phrases do you use very frequently?

A:

1. 13 What do you have in your pockets?

A:

1. 14 Do you have any quirks, strange mannerisms, annoying habits, or other defining characteristics?

A:.

1. 15 How would you describe your childhood in general?

A:

1. 16 What is your earliest memory?

A:

1. 17 How much schooling have you had?

A:

1. 18 Did you enjoy school?

A:

1. 19 Where did you learn most of your skills and other abilities?

A:

1. 20 While growing up, did you have any role models? If so, describe them.

A:

1. 21 While growing up, how did you get along with the other members of your family?

A:

1. 22 As a child, what did you want to be when you grew up?

A:

1. 23 As a child, what were your favorite activities?

A:

1. 24 As a child, what kinds of personality traits did you display?

A:

1. 25 As a child, were you popular? Who were your friends, and what were they like?

A:

1. 26 When and with whom was your first kiss?

A:

1. 27 Are you a virgin? If not, when and with whom did you lose your virginity?

A:

1. 28 If you are a supernatural being (i.e. mage, werewolf, vampire), tell the story of how you became what you are or first learned of your own abilities. If you are just a normal human, describe any influences in your past that led you to do the things you do today.

A:

1. 29 What do you consider the most important event of your life so far?

A:

1. 30 Who has had the most influence on you?

A:

1. 31 What do you consider your greatest achievement?

A:

1. 32 What is your greatest regret?

A:

1. 33 What is the most evil thing you have ever done?

A:

1. 34 Do you have a criminal record of any kind?

A:

1. 35 When was the time you were the most frightened?

A:

1. 36 What is the most embarrassing thing ever to happen to you?

A:

1. 37 If you could change one thing from your past, what would it be, and why?

A:

38 What is your best memory?

A:

1. 39 What is your worst memory?

A:

1. 40 Are you basically optimistic or pessimistic?

A:

1. 41 Are you able to kill? Under what circumstances do you find killing to be acceptable or unacceptable?

A:

1. 42 In your opinion, what is the most evil thing any human being could do?

A:

1. 43 Do you believe in the existence of soul mates and/or true love?

A:

1. 44 What do you believe makes a successful life?

A:

1. 45 How honest are you about your thoughts and feelings (i.e. do you hide your true self from others, and in what way)?

A:

1. 46 Do you have any biases or prejudices?

A:

1. 47 Is there anything you absolutely refuse to do under any circumstances? Why do you refuse to do it?

A:

1. 48 Who or what, if anything, would you die for (or otherwise go to extremes for)?

A:

1. 49 In general, how do you treat others (politely, rudely, by keeping them at a distance, etc.)? Does your treatment of them change depending on how well you know them, and if so, how?

A:

1. 50 Who is the most important person in your life, and why?

A:

1. 51 Who is the person you respect the most, and why?

A:

1. 52 Who are your friends? Do you have a best friend? Describe these people.

A:

1. 53 Do you have a spouse or significant other? If so, describe this person.

A:

1. 54 Have you ever been in love? If so, describe what happened.

A:

1. 55 What do you look for in a potential lover?

A:

1. 56 How close are you to your family?

A:

1. 57 Have you started your own family? If so, describe them. If not, do you want to? Why or why not?

A:

1. 58 Who would you turn to if you were in desperate need of help?

A:

1. 59 Do you trust anyone to protect you? Who, and why?

A:

1. 60 If you died or went missing, who would miss you?

A:

1. 61 Who is the person you despise the most, and why?

A:

1. 62 Do you tend to argue with people, or avoid conflict?

A:

1. 63 Do you tend to take on leadership roles in social situations?

A:

1. 64 Do you like interacting with large groups of people? Why or why not?

A:

1. 65 Do you care what others think of you?

A:

1. 66 What is/are your favorite hobbies and pastimes?

A:

1. 67 What is your most treasured possession?

A:

1. 68 What is your favorite color?

A:

1. 69 What is your favorite food?

A:

1. 70 What, if anything, do you like to read?

A:

1. 71 What is your idea of good entertainment (consider music, movies, art, etc.)?

A:

1. 72 Do you smoke, drink, or use drugs? If so, why? Do you want to quit?

A:

1. 73 How do you spend a typical Saturday night?

A:

1. 74 What makes you laugh?

A:

1. 75 What, if anything, shocks or offends you?

A:

1. 76 What would you do if you had insomnia and had to find something to do to amuse yourself?

A:

1. 77 How do you deal with stress?

A:

1. 78 Are you spontaneous, or do you always need to have a plan?

A:

1. 79 What are your pet peeves?

A:

1. 80 Which words or phrases do you most overuse? Which word or phrase do they dislike the most?

A:

1. 81 Describe the routine of a normal day for you. How do you feel when this routine is disrupted?

A:

1. 82 What is your greatest strength as a person?

A:

1. 83 What is your greatest weakness?

A:

1. 84 If you could change one thing about yourself, what would it be?

A:

1. 85 Are you generally introverted or extroverted?

A:

1. 86 Are you generally organized or messy?

A:

1. 87 Name three things you consider yourself to be very good at, and three things you consider yourself to be very bad at.

A:

1. 88 Do you like yourself?

A:

1. 89 What goal do you most want to accomplish in your lifetime?

A:

1. 90 Where do you see yourself in 5 years?

A:

1. 91 If you could choose, how would you want to die?

A:

1. 92 If you knew you were going to die in 24 hours, name three things you would do in the time you had left.

A:

1. 93 What is the one thing for which you would most like to be remembered after your death?

A:

1. 94 What three words best describe your personality?

A:

1. 95 What three words would others probably use to describe you?

A:

1. 96 What really moves you, or touches you to the soul?

A:

1. 97 What's the most important thing in your life? What do you value most?

A:

Interview With Lanz

1. 1 What is your full name?

A: My full name is Lanz Dale Rovlin

1. 2 Where and when were you born?

A: I was born

1. 3 Who are/were your parents? (Know their names, occupations, personalities, etc.)

A:

1. 4 Do you have any siblings? What are/were they like?

A:

1. 5 Where do you live now, and with whom? Describe the place and the person/people.

A:

1. 6 What is your occupation?

A:

7 Write a full physical description of yourself. You might want to consider factors such as: height, weight, race, hair and eye color, style of dress, and any tattoos, scars, or distinguishing marks.

A:

1. 8 To which social class do you belong?

A:.

1. 9 Do you have any allergies, diseases, or other physical weaknesses?

A:

1. 10 Are you right- or left-handed?

A:

1. 11 What does your voice sound like?

A:

1. 12 What words and/or phrases do you use very frequently?

A:

1. 13 What do you have in your pockets?

A:

1. 14 Do you have any quirks, strange mannerisms, annoying habits, or other defining characteristics?

A:.

1. 15 How would you describe your childhood in general?

A:

1. 16 What is your earliest memory?

A:

1. 17 How much schooling have you had?

A:

1. 18 Did you enjoy school?

A:

1. 19 Where did you learn most of your skills and other abilities?

A:

1. 20 While growing up, did you have any role models? If so, describe them.

A:

1. 21 While growing up, how did you get along with the other members of your family?

A:

1. 22 As a child, what did you want to be when you grew up?

A:

1. 23 As a child, what were your favorite activities?

A:

1. 24 As a child, what kinds of personality traits did you display?

A:

1. 25 As a child, were you popular? Who were your friends, and what were they like?

A:

1. 26 When and with whom was your first kiss?

A:

1. 27 Are you a virgin? If not, when and with whom did you lose your virginity?

A:

1. 28 If you are a supernatural being (i.e. mage, werewolf, vampire), tell the story of how you became what you are or first learned of your own abilities. If you are just a normal human, describe any influences in your past that led you to do the things you do today.

A:

1. 29 What do you consider the most important event of your life so far?

A:

1. 30 Who has had the most influence on you?

A:

1. 31 What do you consider your greatest achievement?

A:

1. 32 What is your greatest regret?

A:

1. 33 What is the most evil thing you have ever done?

A:

1. 34 Do you have a criminal record of any kind?

A:

1. 35 When was the time you were the most frightened?

A:

1. 36 What is the most embarrassing thing ever to happen to you?

A:

1. 37 If you could change one thing from your past, what would it be, and why?

A:

38 What is your best memory?

A:

1. 39 What is your worst memory?

A:

1. 40 Are you basically optimistic or pessimistic?

A:

1. 41 Are you able to kill? Under what circumstances do you find killing to be acceptable or unacceptable?

A:

1. 42 In your opinion, what is the most evil thing any human being could do?

A:

1. 43 Do you believe in the existence of soul mates and/or true love?

A:

1. 44 What do you believe makes a successful life?

A:

1. 45 How honest are you about your thoughts and feelings (i.e. do you hide your true self from others, and in what way)?

A:

1. 46 Do you have any biases or prejudices?

A:

1. 47 Is there anything you absolutely refuse to do under any circumstances? Why do you refuse to do it?

A:

1. 48 Who or what, if anything, would you die for (or otherwise go to extremes for)?

A:

1. 49 In general, how do you treat others (politely, rudely, by keeping them at a distance, etc.)? Does your treatment of them change depending on how well you know them, and if so, how?

A:

1. 50 Who is the most important person in your life, and why?

A:

1. 51 Who is the person you respect the most, and why?

A:

1. 52 Who are your friends? Do you have a best friend? Describe these people.

A:

1. 53 Do you have a spouse or significant other? If so, describe this person.

A:

1. 54 Have you ever been in love? If so, describe what happened.

A:

1. 55 What do you look for in a potential lover?

A:

1. 56 How close are you to your family?

A:

1. 57 Have you started your own family? If so, describe them. If not, do you want to? Why or why not?

A:

1. 58 Who would you turn to if you were in desperate need of help?

A:

1. 59 Do you trust anyone to protect you? Who, and why?

A:

1. 60 If you died or went missing, who would miss you?

A:

1. 61 Who is the person you despise the most, and why?

A:

1. 62 Do you tend to argue with people, or avoid conflict?

A:

1. 63 Do you tend to take on leadership roles in social situations?

A:

1. 64 Do you like interacting with large groups of people? Why or why not?

A:

1. 65 Do you care what others think of you?

A:

1. 66 What is/are your favorite hobbies and pastimes?

A:

1. 67 What is your most treasured possession?

A:

1. 68 What is your favorite color?

A:

1. 69 What is your favorite food?

A:

1. 70 What, if anything, do you like to read?

A:

1. 71 What is your idea of good entertainment (consider music, movies, art, etc.)?

A:

1. 72 Do you smoke, drink, or use drugs? If so, why? Do you want to quit?

A:

1. 73 How do you spend a typical Saturday night?

A:

1. 74 What makes you laugh?

A:

1. 75 What, if anything, shocks or offends you?

A:

1. 76 What would you do if you had insomnia and had to find something to do to amuse yourself?

A:

1. 77 How do you deal with stress?

A:

1. 78 Are you spontaneous, or do you always need to have a plan?

A:

1. 79 What are your pet peeves?

A:

1. 80 Which words or phrases do you most overuse? Which word or phrase do they dislike the most?

A:

1. 81 Describe the routine of a normal day for you. How do you feel when this routine is disrupted?

A:

1. 82 What is your greatest strength as a person?

A:

1. 83 What is your greatest weakness?

A:

1. 84 If you could change one thing about yourself, what would it be?

A:

1. 85 Are you generally introverted or extroverted?

A:

1. 86 Are you generally organized or messy?

A:

1. 87 Name three things you consider yourself to be very good at, and three things you consider yourself to be very bad at.

A:

1. 88 Do you like yourself?

A:

1. 89 What goal do you most want to accomplish in your lifetime?

A:

1. 90 Where do you see yourself in 5 years?

A:

1. 91 If you could choose, how would you want to die?

A:

1. 92 If you knew you were going to die in 24 hours, name three things you would do in the time you had left.

A:

1. 93 What is the one thing for which you would most like to be remembered after your death?

A:

1. 94 What three words best describe your personality?

A:

1. 95 What three words would others probably use to describe you?

A:

1. 96 What really moves you, or touches you to the soul?

A:

1. 97 What's the most important thing in your life? What do you value most?

A:

Interview With Raz

1. 1 What is your full name?

A: My full name is Raz Benjamin Rovlin

1. 2 Where and when were you born?

A: I was born

1. 3 Who are/were your parents? (Know their names, occupations, personalities, etc.)

A:

1. 4 Do you have any siblings? What are/were they like?

A:

1. 5 Where do you live now, and with whom? Describe the place and the person/people.

A:

1. 6 What is your occupation?

A:

7 Write a full physical description of yourself. You might want to consider factors such as: height, weight, race, hair and eye color, style of dress, and any tattoos, scars, or distinguishing marks.

A:

1. 8 To which social class do you belong?

A:.

1. 9 Do you have any allergies, diseases, or other physical weaknesses?

A:

1. 10 Are you right- or left-handed?

A:

1. 11 What does your voice sound like?

A:

1. 12 What words and/or phrases do you use very frequently?

A:

1. 13 What do you have in your pockets?

A:

1. 14 Do you have any quirks, strange mannerisms, annoying habits, or other defining characteristics?

A:.

1. 15 How would you describe your childhood in general?

A:

1. 16 What is your earliest memory?

A:

1. 17 How much schooling have you had?

A:

1. 18 Did you enjoy school?

A:

1. 19 Where did you learn most of your skills and other abilities?

A:

1. 20 While growing up, did you have any role models? If so, describe them.

A:

1. 21 While growing up, how did you get along with the other members of your family?

A:

1. 22 As a child, what did you want to be when you grew up?

A:

1. 23 As a child, what were your favorite activities?

A:

1. 24 As a child, what kinds of personality traits did you display?

A:

1. 25 As a child, were you popular? Who were your friends, and what were they like?

A:

1. 26 When and with whom was your first kiss?

A:

1. 27 Are you a virgin? If not, when and with whom did you lose your virginity?

A:

1. 28 If you are a supernatural being (i.e. mage, werewolf, vampire), tell the story of how you became what you are or first learned of your own abilities. If you are just a normal human, describe any influences in your past that led you to do the things you do today.

A:

1. 29 What do you consider the most important event of your life so far?

A:

1. 30 Who has had the most influence on you?

A:

1. 31 What do you consider your greatest achievement?

A:

1. 32 What is your greatest regret?

A:

1. 33 What is the most evil thing you have ever done?

A:

1. 34 Do you have a criminal record of any kind?

A:

1. 35 When was the time you were the most frightened?

A:

1. 36 What is the most embarrassing thing ever to happen to you?

A:

1. 37 If you could change one thing from your past, what would it be, and why?

A:

38 What is your best memory?

A:

1. 39 What is your worst memory?

A:

1. 40 Are you basically optimistic or pessimistic?

A:

1. 41 Are you able to kill? Under what circumstances do you find killing to be acceptable or unacceptable?

A:

1. 42 In your opinion, what is the most evil thing any human being could do?

A:

1. 43 Do you believe in the existence of soul mates and/or true love?

A:

1. 44 What do you believe makes a successful life?

A:

1. 45 How honest are you about your thoughts and feelings (i.e. do you hide your true self from others, and in what way)?

A:

1. 46 Do you have any biases or prejudices?

A:

1. 47 Is there anything you absolutely refuse to do under any circumstances? Why do you refuse to do it?

A:

1. 48 Who or what, if anything, would you die for (or otherwise go to extremes for)?

A:

1. 49 In general, how do you treat others (politely, rudely, by keeping them at a distance, etc.)? Does your treatment of them change depending on how well you know them, and if so, how?

A:

1. 50 Who is the most important person in your life, and why?

A:

1. 51 Who is the person you respect the most, and why?

A:

1. 52 Who are your friends? Do you have a best friend? Describe these people.

A:

1. 53 Do you have a spouse or significant other? If so, describe this person.

A:

1. 54 Have you ever been in love? If so, describe what happened.

A:

1. 55 What do you look for in a potential lover?

A:

1. 56 How close are you to your family?

A:

1. 57 Have you started your own family? If so, describe them. If not, do you want to? Why or why not?

A:

1. 58 Who would you turn to if you were in desperate need of help?

A:

1. 59 Do you trust anyone to protect you? Who, and why?

A:

1. 60 If you died or went missing, who would miss you?

A:

1. 61 Who is the person you despise the most, and why?

A:

1. 62 Do you tend to argue with people, or avoid conflict?

A:

1. 63 Do you tend to take on leadership roles in social situations?

A:

1. 64 Do you like interacting with large groups of people? Why or why not?

A:

1. 65 Do you care what others think of you?

A:

1. 66 What is/are your favorite hobbies and pastimes?

A:

1. 67 What is your most treasured possession?

A:

1. 68 What is your favorite color?

A:

1. 69 What is your favorite food?

A:

1. 70 What, if anything, do you like to read?

A:

1. 71 What is your idea of good entertainment (consider music, movies, art, etc.)?

A:

1. 72 Do you smoke, drink, or use drugs? If so, why? Do you want to quit?

A:

1. 73 How do you spend a typical Saturday night?

A:

1. 74 What makes you laugh?

A:

1. 75 What, if anything, shocks or offends you?

A:

1. 76 What would you do if you had insomnia and had to find something to do to amuse yourself?

A:

1. 77 How do you deal with stress?

A:

1. 78 Are you spontaneous, or do you always need to have a plan?

A:

1. 79 What are your pet peeves?

A:

1. 80 Which words or phrases do you most overuse? Which word or phrase do they dislike the most?

A:

1. 81 Describe the routine of a normal day for you. How do you feel when this routine is disrupted?

A:

1. 82 What is your greatest strength as a person?

A:

1. 83 What is your greatest weakness?

A:

1. 84 If you could change one thing about yourself, what would it be?

A:

1. 85 Are you generally introverted or extroverted?

A:

1. 86 Are you generally organized or messy?

A:

1. 87 Name three things you consider yourself to be very good at, and three things you consider yourself to be very bad at.

A:

1. 88 Do you like yourself?

A:

1. 89 What goal do you most want to accomplish in your lifetime?

A:

1. 90 Where do you see yourself in 5 years?

A:

1. 91 If you could choose, how would you want to die?

A:

1. 92 If you knew you were going to die in 24 hours, name three things you would do in the time you had left.

A:

1. 93 What is the one thing for which you would most like to be remembered after your death?

A:

1. 94 What three words best describe your personality?

A:

1. 95 What three words would others probably use to describe you?

A:

1. 96 What really moves you, or touches you to the soul?

A:

1. 97 What's the most important thing in your life? What do you value most?

A:

Interview With Drant

1. 1 What is your full name?

A: My full name is Drant Johnathan Rovlin

1. 2 Where and when were you born?

A: I was born

1. 3 Who are/were your parents? (Know their names, occupations, personalities, etc.)

A:

1. 4 Do you have any siblings? What are/were they like?

A:

1. 5 Where do you live now, and with whom? Describe the place and the person/people.

A:

1. 6 What is your occupation?

A:

7 Write a full physical description of yourself. You might want to consider factors such as: height, weight, race, hair and eye color, style of dress, and any tattoos, scars, or distinguishing marks.

A:

1. 8 To which social class do you belong?

A:.

1. 9 Do you have any allergies, diseases, or other physical weaknesses?

A:

1. 10 Are you right- or left-handed?

A:

1. 11 What does your voice sound like?

A:

1. 12 What words and/or phrases do you use very frequently?

A:

1. 13 What do you have in your pockets?

A:

1. 14 Do you have any quirks, strange mannerisms, annoying habits, or other defining characteristics?

A:.

1. 15 How would you describe your childhood in general?

A:

1. 16 What is your earliest memory?

A:

1. 17 How much schooling have you had?

A:

1. 18 Did you enjoy school?

A:

1. 19 Where did you learn most of your skills and other abilities?

A:

1. 20 While growing up, did you have any role models? If so, describe them.

A:

1. 21 While growing up, how did you get along with the other members of your family?

A:

1. 22 As a child, what did you want to be when you grew up?

A:

1. 23 As a child, what were your favorite activities?

A:

1. 24 As a child, what kinds of personality traits did you display?

A:

1. 25 As a child, were you popular? Who were your friends, and what were they like?

A:

1. 26 When and with whom was your first kiss?

A:

1. 27 Are you a virgin? If not, when and with whom did you lose your virginity?

A:

1. 28 If you are a supernatural being (i.e. mage, werewolf, vampire), tell the story of how you became what you are or first learned of your own abilities. If you are just a normal human, describe any influences in your past that led you to do the things you do today.

A:

1. 29 What do you consider the most important event of your life so far?

A:

1. 30 Who has had the most influence on you?

A:

1. 31 What do you consider your greatest achievement?

A:

1. 32 What is your greatest regret?

A:

1. 33 What is the most evil thing you have ever done?

A:

1. 34 Do you have a criminal record of any kind?

A:

1. 35 When was the time you were the most frightened?

A:

1. 36 What is the most embarrassing thing ever to happen to you?

A:

1. 37 If you could change one thing from your past, what would it be, and why?

A:

38 What is your best memory?

A:

1. 39 What is your worst memory?

A:

1. 40 Are you basically optimistic or pessimistic?

A:

1. 41 Are you able to kill? Under what circumstances do you find killing to be acceptable or unacceptable?

A:

1. 42 In your opinion, what is the most evil thing any human being could do?

A:

1. 43 Do you believe in the existence of soul mates and/or true love?

A:

1. 44 What do you believe makes a successful life?

A:

1. 45 How honest are you about your thoughts and feelings (i.e. do you hide your true self from others, and in what way)?

A:

1. 46 Do you have any biases or prejudices?

A:

1. 47 Is there anything you absolutely refuse to do under any circumstances? Why do you refuse to do it?

A:

1. 48 Who or what, if anything, would you die for (or otherwise go to extremes for)?

A:

1. 49 In general, how do you treat others (politely, rudely, by keeping them at a distance, etc.)? Does your treatment of them change depending on how well you know them, and if so, how?

A:

1. 50 Who is the most important person in your life, and why?

A:

1. 51 Who is the person you respect the most, and why?

A:

1. 52 Who are your friends? Do you have a best friend? Describe these people.

A:

1. 53 Do you have a spouse or significant other? If so, describe this person.

A:

1. 54 Have you ever been in love? If so, describe what happened.

A:

1. 55 What do you look for in a potential lover?

A:

1. 56 How close are you to your family?

A:

1. 57 Have you started your own family? If so, describe them. If not, do you want to? Why or why not?

A:

1. 58 Who would you turn to if you were in desperate need of help?

A:

1. 59 Do you trust anyone to protect you? Who, and why?

A:

1. 60 If you died or went missing, who would miss you?

A:

1. 61 Who is the person you despise the most, and why?

A:

1. 62 Do you tend to argue with people, or avoid conflict?

A:

1. 63 Do you tend to take on leadership roles in social situations?

A:

1. 64 Do you like interacting with large groups of people? Why or why not?

A:

1. 65 Do you care what others think of you?

A:

1. 66 What is/are your favorite hobbies and pastimes?

A:

1. 67 What is your most treasured possession?

A:

1. 68 What is your favorite color?

A:

1. 69 What is your favorite food?

A:

1. 70 What, if anything, do you like to read?

A:

1. 71 What is your idea of good entertainment (consider music, movies, art, etc.)?

A:

1. 72 Do you smoke, drink, or use drugs? If so, why? Do you want to quit?

A:

1. 73 How do you spend a typical Saturday night?

A:

1. 74 What makes you laugh?

A:

1. 75 What, if anything, shocks or offends you?

A:

1. 76 What would you do if you had insomnia and had to find something to do to amuse yourself?

A:

1. 77 How do you deal with stress?

A:

1. 78 Are you spontaneous, or do you always need to have a plan?

A:

1. 79 What are your pet peeves?

A:

1. 80 Which words or phrases do you most overuse? Which word or phrase do they dislike the most?

A:

1. 81 Describe the routine of a normal day for you. How do you feel when this routine is disrupted?

A:

1. 82 What is your greatest strength as a person?

A:

1. 83 What is your greatest weakness?

A:

1. 84 If you could change one thing about yourself, what would it be?

A:

1. 85 Are you generally introverted or extroverted?

A:

1. 86 Are you generally organized or messy?

A:

1. 87 Name three things you consider yourself to be very good at, and three things you consider yourself to be very bad at.

A:

1. 88 Do you like yourself?

A:

1. 89 What goal do you most want to accomplish in your lifetime?

A:

1. 90 Where do you see yourself in 5 years?

A:

1. 91 If you could choose, how would you want to die?

A:

1. 92 If you knew you were going to die in 24 hours, name three things you would do in the time you had left.

A:

1. 93 What is the one thing for which you would most like to be remembered after your death?

A:

1. 94 What three words best describe your personality?

A:

1. 95 What three words would others probably use to describe you?

A:

1. 96 What really moves you, or touches you to the soul?

A:

1. 97 What's the most important thing in your life? What do you value most?

A:

Character Inspirational Pictures

Inspiration for Raylynn

Алексия_1 by artemprikhodko   By: Dan Dos Santos

Inspiration for Jynx

wonderwall.msn.com

Inspiration for Maximum “Max”

http://www.fashioningfeathers.com/wp-content/uploads/2016/06/Old-Man-Van-Dyke-Beard-Styles.jpg

Inspiration for Rory

Powerlisting.wikia.com

Inspiration for Dr. Draven Ferguson

By: Patrick Petitjean

Book Trailer

To view Book Trailer, Click here.